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Protokół nr LXIX (69) z Sesji Rady Powiatu w Gołdapi 

w dniu 23 czerwca 2023 r.  

 

 w godz.1401 – 1633 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk stwierdziła quorum pozwalające  

na podejmowanie prawomocnych uchwał i przyjmowanie sprawozdań: na 15 Radnych 

stanowiących ustawowy skład Rady obecnych było 14 Radnych /lista obecności w załączeniu- zał. 

nr 1 do protokołu/.  

Obecni: 

1. Adam Bruś 

2. Andrzej Ciołek  

3. Józef Dominiuk  

4. Jarosław Wiktor Dzienis  

5. Anna Falińska 

6. Alicja Anna Iwaniuk  

7. Małgorzata Marianna Kuliś  

8. Marek Kuskowski  

9. Leszek Retel   

10. Grażyna Barbara Senda  

11. Karol Szablak 

12. Wioletta Tomaszewska-Walc  

13. Marzanna Marianna Wardziejewska  

14. Piotr Wasilewski 

15. Stanisław Wójtowicz 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk poinformowała wszystkich uczestników 

sesji Rady Powiatu w Gołdapi, iż posiedzenie jest transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Przebywając na sali konferencyjnej podczas obrad, 

zgadzają się Państwo na publikację swojego wizerunku i głosu. Transmisja na żywo z obrad 

dostępna jest w Internecie w serwisie eSesja.tv 
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Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk przywitała przybyłych na Sesję Radnych 

Rady Powiatu, dyrektorów powiatowych jednostek organizacyjnych, kierowników służb, 

inspekcji i straży, a także naczelników wydziałów oraz mieszkańców otworzyła obrady  

LXIX (69) Sesji Rady Powiatu. 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.  

 

Ad. 2 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk  przedstawiła proponowany porządek 

obrad. /porządek obrad w załączeniu –zał. nr 2 do protokołu/. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk zapytała, czy są jakieś uwagi bądź zmiany 

do porządku obrad. 

 

Uwag do porządku nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu obrad.  

 

Ad. 3.  

Przewodnicząca poinformowała, iż protokoły z LXVII (67), LXVIII (68) Sesji Rady Powiatu 

zostały wyłożone do wglądu i przesłane drogą elektroniczną. Przewodnicząca Rady zapytała, 

czy Radni mają uzupełnienia bądź sprostowania do protokołów. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeszła do przegłosowania protokołów.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołów z LXVII (67), LXVIII (68) Sesji. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Alicja 

Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna Barbara 
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Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, 

Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Wasilewski 

 

Ad. 4 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk przedstawiła informację Przewodniczącego 

Rady z prac Rady w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Alicja Iwaniuk poinformowała, że miała stały kontakt  

z kierownikami jednostek organizacyjnych powiatu, pracownikami Starostwa, a przede 

wszystkim Zarządem Powiatu między innymi: 

– zajmowała się sprawami bieżącymi Rady Powiatu,  

– pracowała nad porządkiem obrad dzisiejszej Sesji Rady Powiatu, 

– pełniła dyżur we wtorki w godz. 14.30 – 15.30. oraz była w stałym koncie z Biurem Rady. 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu.  

 

Ad. 5 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska poinformowała, że w terminie  

od 21 kwietnia 2023 roku do 23 czerwca 2023 roku Zarząd Powiatu w Gołdapi odbył  

6 posiedzeń, na którym zajmował się między innymi /informacja w załączeniu- zał. nr 3  

do protokołu/: 

1. Zarząd Powiatu podjął uchwały w sprawie: 

a) przyjęcia informacji o wykonaniu w 2022 roku planu finansowego dla wydzielonego  

rachunku Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 Powiatu Gołdapskiego, 

b) przyjęcia informacji o wykonaniu w 2022 roku planu finansowego dla wydzielonego  

rachunku Funduszu Pomocy Powiatu Gołdapskiego, 

c) przyjęcia kwartalnej informacji o wykonaniu budżetu Powiatu Gołdapskiego  

za I kwartał 2023 roku, 

d) zmiany budżetu na rok 2023 – dwie uchwały, 

e) sporządzenia skonsolidowanego bilansu Powiatu Gołdapskiego, 

f) zamiany nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego na nieruchomość 

będącą współwłasnością: Pana Edwarda Melniczok, Pani Krystyny Bachurskiej,  
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Pani Władysławy Kondratowicz i Pana Eugeniusza Melniczok, położone w obrębie 

Ziemiany gmina Banie Mazurskie, 

g) powołania komisji konkursowej w związku z ogłoszonym otwartym konkursem ofert  

na realizację zadania z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej pod 

nazwą: „Prowadzenie dwóch całodobowych placówek opiekuńczo – wychowawczych 

typu socjalizacyjnego łączących zadania o charakterze interwencyjnym”, 

h) zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora szkoły oraz powierzenia stanowiska 

dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Gołdapi, 

i) zatwierdzenia nierozstrzygniętego konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Placówek 

Edukacyjno-Wychowawczych w Gołdapi, 

j) powołania komisji konkursowej wyłaniającej kandydata na stanowisko dyrektora Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi, 

k) nieodpłatnego przejęcia nieruchomości Skarbu Państwa do powiatowego zasobu 

nieruchomości, 

l) zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora placówki oraz powierzenia stanowiska 

dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Gołdapi, 

m)  przyjęcia rocznej informacji o wykonania budżetu Powiatu Gołdapskiego za 2022 roku, 

n) przyjęcia Raportu o stanie Powiatu Gołdapskiego za rok 2022, 

o) unieważnienia otwartego konkursu ofert na realizację zadania z zakresu wspierania 

rodziny i systemu pieczy zastępczej pod nazwą: „Prowadzenie dwóch całodobowych 

placówek opiekuńczo – wychowawczych typu socjalizacyjnego łączących zadania  

o charakterze interwencyjnym”, 

p) ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania z zakresu wspierania rodziny  

i systemu pieczy zastępczej pod nazwą: „Prowadzenie dwóch całodobowych placówek 

opiekuńczo – wychowawczych typu socjalizacyjnego łączących zadania o charakterze 

interwencyjnym”, 

q) upoważnienia dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi do składania oświadczeń 

woli w imieniu Powiatu Gołdapskiego przy realizacji projektu „Aktywizacja zawodowa 

bezrobotnych w powiecie gołdapskim (I)” w ramach Działania 7.1 

programu   regionalnego Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 2021-2027, 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej, 

r) rozpatrzenia petycji mieszkańców w zakresie wykonania remontu dróg powiatowych  

nr 1764N o przebiegu Banie Mazurskie -Rogale oraz 1815N na odcinku Rogale – 

Widgiry, 



5 

 

s) powołania komisji konkursowej w związku z ogłoszonym otwartym konkursem ofert  

na realizację zadania z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej pod 

nazwą: ,,Prowadzenie dwóch całodobowych placówek opiekuńczo - wychowawczych 

typu socjalizacyjnego łączących zadania o charakterze interwencyjnym". 

2. Zarząd rozpatrzył  

✓ wniosek w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu                               

do niezabudowanych nieruchomości gruntowych, oznaczonych numerami 

ewidencyjnymi działek: - 235/2 o pow. 0,0096 ha i 309/4 o pow. 0,0029 ha, - 385/35  

o pow. 0,0887 ha, położonych w obrębie Żytkiejmy gmina Dubeninki, stanowiących 

własność Powiatu Gołdapskiego, 

✓ wniosek w sprawie wygaszenia trwałego zarządu dla nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 58/1 o pow. 0,2539 ha, 

położonej w obrębie Ziemiany gmina Banie Mazurskie, 

✓ wniosek w sprawie ustanowienie, na czas nieoznaczony trwałego zarządu  

do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerem ewidencyjnym 

działki 157/1 o pow. 0,0507 ha, położonej w obrębie Białe Jeziorki gmina Dubeninki, 

stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego, 

✓ wniosek w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu  

do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerami ewidencyjnymi 

działek: 3231/2 o pow. 1,0186 ha i 3232/7 o pow. 0,8578 ha, położonej w obrębie Górne 

gmina Gołdap, stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego, 

✓ wniosek w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu  

do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerem ewidencyjnym 

działki 59 o pow. 1,5961 ha, położonej w obrębie Kowalki gmina Gołdap, stanowiącej 

własność Powiatu Gołdapskiego, 

✓ wniosek w sprawie ustanowienia, na czas nieoznaczony trwałego zarządu  

do niezabudowanej nieruchomości gruntowej, oznaczonej numerem ewidencyjnym 

działki 3245/2 o pow. 1,0413 ha, położonej w obrębie Kozaki gmina Gołdap, stanowiącej 

własność Powiatu Gołdapskiego. 

3. Zarząd przyjął skonsolidowany bilans Powiatu Gołdapskiego za rok 2022. 

4 Zarząd zatwierdził zaktualizowany preliminarza działalności prowadzenia całodobowej 

placówki opiekuńczo – wychowawczej na okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2023 r.  

5 Zarząd rozstrzygnął otwarty konkurs ofert na realizację zadania z zakresu wspierania 

rodziny i systemu pieczy zastępczej pod nazwą: „Prowadzenie dwóch całodobowych 
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placówek opiekuńczo – wychowawczych typu socjalizacyjnego łączących zadania  

o charakterze interwencyjnym”. 

6 Zarząd opracował projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

✓ udzielenia pomocy rzeczowej partnerskiemu Rejonowi Wyżnickiemu Obwodu 

Czerniowieckiego w Ukrainie,  

✓ uchylenia uchwały Nr IX/56/11 Rady Powiatu w Gołdapi z dnia 30 czerwca 2011 r.  

w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Powiatu Gołdapskiego za pierwsze półrocze oraz o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej, 

✓ rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Powiatu Gołdapskiego za 2022 rok, 

✓ udzielenia Zarządowi Powiatu w Gołdapi absolutorium z tytułu wykonania budżetu  

za rok 2022, 

✓ zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2023–2039, 

✓ zmian budżetu powiatu na rok 2023. 

 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska poinformowała, że w dniu 21 kwietnia 2023 

roku Rada Powiatu w Gołdapi na LXVII (67) posiedzeniu podjęła 2 uchwały, których projekty 

opracował Wydział Finansowy – 2 projekty uchwał. Powyższe uchwały zostały przekazane 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej oraz Wojewodzie Warmińsko – Mazurskiemu w celu 

poddania kontroli zgodności z prawem oraz publikacji. Uchwały zostały zrealizowane zgodnie 

z ich treścią. Szczegółowa informacja dostępna jest w Biurze Rady  

i Zarządu Powiatu. 

 

Starosta Pani Marzanna Marianna Wardziejewska poinformowała, że w dniu 19 maja 2023 roku 

Rada Powiatu w Gołdapi na LXVIII (68) posiedzeniu podjęła 2 uchwały, których projekty 

opracowała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – 2 projekty uchwał. Powyższe uchwały 

zostały przekazane Wojewodzie Warmińsko – Mazurskiemu w celu poddania kontroli 

zgodności z prawem. Uchwały zostały zrealizowane zgodnie z ich treścią. Szczegółowa 

informacja dostępna jest w Biurze Rady i Zarządu Powiatu. 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu.  
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Ad. 6 

Przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Marek Kuskowski 

poinformował, iż posiedzenie odbyło się w dniu 21.06.2023 r. Komisja0 na posiedzeniu 

zapoznała się ze sprawami będącymi przedmiotem posiedzenia dzisiejszej sesji miedzy innymi 

zapoznała się z raport o stanie Powiatu Gołdapskiego za rok 2022, przygotowanie do udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu w Gołdapi za 2022 rok oraz przyjęła 6 projektów uchwała 

Rady Powiatu. Na posiedzeniu Komisja wniosków nie wypracowała /opinia Komisji Stałej  w 

załączeniu – zał. nr 4 do protokołu/. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Józef Dominiuk poinformował, iż w dniu 21.06.2023 

r. odbyło się posiedzenie Komisji rewizyjnej. Przedmiotem posiedzenia była informacja w 

zakresie realizacji „Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie w roku 2022. Komisja wniosków nie wypracowała. 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu.  

 

 

 

Ad. 7 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska przedstawiła raport o stanie Powiatu Gołdapskiego  za 

rok 2022 /raport o stanie Powiatu Gołdapskiego w załączeniu- zał. nr 5 do protokołu/. 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska poinformowała, że ustawa z dnia 11 stycznia 2018 r. o 

zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, 

funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, wprowadziła szereg zmian 

w prawie samorządowym, m.in. obowiązek sporządzenia raportu o stanie gminy, powiatu, 

województwa. Art. 30a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 

zobowiązuje zarząd powiatu do przedstawienia Radzie Powiatu raportu o stanie powiatu. 

Raport powinien obejmować podsumowanie działalności Zarządu Powiatu w roku poprzednim, 

w szczególności realizację polityk, programów i strategii oraz uchwał Rady Powiatu. 

Wypełniając ustawowy obowiązek Zarząd Powiatu w Gołdapi w dniu 24 maja 2023 roku podjął 

uchwałę nr 324/2023 Zarządu Powiatu w Gołdapi w sprawie przyjęcia Raportu     o stanie 

Powiatu Gołdapskiego za rok 2022. Powyższy raport w dniu 24 maja br. został przekazany 
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Radzie Powiatu poprzez informator w systemie eSesji. Zgodnie                                     z 

obowiązującymi przepisami, aby umożliwić mieszkańcom udział w debacie na temat stanu 

powiatu, raport został również opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej Powiatu 

Gołdapskiego 24 maja br. Raport o stanie Powiatu Gołdapskiego za rok 2022 był również 

przedmiotem posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, 

Gospodarki, Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej. Raport obejmuje 

podsumowanie działalności Zarządu Powiatu w roku ubiegłym w zakresie realizacji zadań 

przypisanych prawem oraz kierunkom realizacji wskazanym przez Radę Powiatu, między 

innymi: Zarząd Powiatu w Gołdapi na realizację zadań w 2022 r. po stronie wydatków 

dysponował budżetem w wysokości 51 577 017,25 zł. Natomiast zrealizowano wydatki 

budżetu powiatu gołdapskiego w 2022 roku w wysokości 42 045 193,43 zł. Planowany deficyt 

budżetu powiatu wynosił: na dzień 1 stycznia 2022 r. 2 997 806,29 zł. na dzień                   31 

grudnia 2022 r. 1 748 002,65 zł. Ostatecznie na dzień 31.12.2022 r. budżet powiatu 

gołdapskiego zamknął się nadwyżką w wysokości 3 166 146,88 zł. Sieć dróg powiatowych 

liczy aż 280 km, z tego około 28 km stanowią ulice w mieście (10%) natomiast: 104 km                  

w Gminie Banie Mazurskie, 59 km w Gminie Dubeninki, 89 km w Gminie Gołdap. Realizacja 

inwestycji w roku 2022 była możliwa dzięki dotacjom celowym od jednostek samorządu 

terytorialnego w ramach zawartych między jednostkami samorządu terytorialnego umów i 

porozumień oraz środkom własnym powiatu pochodzącymi z obligacji, jak również              z 

pozyskanych środków zewnętrznych w ramach realizowanych projektów. Zrealizowane 

inwestycje drogowe: „Regulacja stanów prawnych pasów dróg powiatowych”, „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 4816N - ul. Lipowa w Gołdapi (PFU)”, „Przebudowa drogi powiatowej nr 

4820N - ul. 1- go Maja w Gołdap (PFU)”, ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 4808N -              ul. 

Jeziorowej w Gołdapi (PFU)”, ,,Modernizacja dróg powiatowych o numerach 1794N Babki - 

Żelazki, 1815N Jagiele - Żabin, 1902N Boćwiński Młyn, 1790N Kowalki - Rudzie, 1772N Lisy 

- Mieczkówka – Kierzki”, ,,Modernizacja ulic powiatowych w Gołdapi o nr: 4801N ul. Armii 

Krajowej, 4833N ul. E. Plater, 4812N ul. Kościuszki, 4837N ul. Reymonta oraz drogi 1784N 

Jagoczany – Audyniszki”, Projekt „Bądź uważnym i ostrożnym pieszym”                              w 

ramach „Rządowego programu ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań Razem 

bezpieczniej im. Władysława Stasiaka na lata 2022-2024”, cel szczegółowy nr 1 – 

Wzmocnienie bezpieczeństwa w miejscach publicznych, ze szczególnym uwzględnieniem 

tworzenia lokalnych systemów bezpieczeństwa. Reasumując w roku 2022 zrealizowano 

inwestycje drogowe o łącznej wartości 28 840 581,36 zł, z czego wkład własny z budżetu 

powiatu wyniósł 2 265 582,36 zł natomiast środki zewnętrzne pozyskano w wysokości 
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26 574 999,00 zł. W roku 2022 powiat oraz jednostki organizacyjne Powiatu Gołdapskiego 

realizowały lub są w trakcie realizacji projektów: „Moja działalność gospodarcza” - celem 

projektu jest rozwój przedsiębiorczości na obszarze powiatów ełckiego, oleckiego                           i 

gołdapskiego (EGO), Grant "Zwiększenie dostępności usług publicznych w Starostwie 

Powiatowym w Gołdapi", Grant "Cyfrowy Powiat", Projekt „Szerokie horyzonty” 

współfinansowany z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020, Projekt „UCZYMY 

SIĘ W EUROPIE”, „Szkoła XXI wieku - nowe technologie w edukacji”, „Budowa boiska 

wielofunkcyjnego wraz z modernizacją sali gimnastycznej”, „Adaptacja pomieszczeń po byłym 

Domu Świętej Faustyny w Gołdapi na potrzeby Zespołu Placówek Edukacyjno-

Wychowawczych w Gołdapi”, „Rozbudowa infrastruktury oświatowej                         w powiecie 

gołdapskim. Dobudowa windy zewnętrznej dla niepełnosprawnych przy budynku Zespołu 

Placówek Edukacyjno-Wychowawczych w Gołdapi”, „Przebudowa ulic: Lipowej (4816N), 1-

go Maja (4820N), Jeziorowej (4808N) w Gołdapi”, ,,Modernizacja dróg powiatowych o 

numerach 1794N Babki - Żelazki, 1815N Jagiele - Żabin, 1902N Boćwiński Młyn, 1790N 

Kowalki - Rudzie, 1772N Lisy - Mieczkówka – Kierzki”, ,,Modernizacja ulic powiatowych w 

Gołdapi o nr: 4801N ul. Armii Krajowej, 4833N ul. E. Plater, 4812N                   ul. Kościuszki, 

4837N ul. Reymonta oraz drogi 1784N Jagoczany – Audyniszki”, Projekt „Bądź uważnym i 

ostrożnym pieszym” w ramach „Rządowego programu ograniczania przestępczości i 

aspołecznych zachowań Razem bezpieczniej im. Władysława Stasiaka na lata 2022-2024”, cel 

szczegółowy nr 1 – Wzmocnienie bezpieczeństwa w miejscach publicznych, ze szczególnym 

uwzględnieniem tworzenia lokalnych systemów bezpieczeństwa, Program „On, Ty i Ja – 

Razem bezpieczniej w Powiecie Gołdapskim” w ramach „Rządowego programu ograniczania 

przestępczości i aspołecznych zachowań Razem bezpieczniej                   im. Władysława 

Stasiaka na lata 2022-2024”, cel szczegółowy nr 1 – Wzmocnienie bezpieczeństwa w miejscach 

publicznych, ze szczególnym uwzględnieniem tworzenia lokalnych systemów bezpieczeństwa, 

Kampania profilaktyczno-edukacyjna „Jestem obok Ciebie, zauważ mnie”, „Aktywna tablica” 

- dotacja na realizację projektu w ramach Rządowego programu rozwijania szkolnej 

infrastruktury oraz kompetencji uczniów                        i nauczycieli w zakresie technologii 

informacyjno- komunikacyjnych na lata 2020-2024, „Wychowanie przedszkolne - dotacja na 

dofinansowanie zadań własnych”, „Poznaj Polskę” - dotacja otrzymana od Ministra Edukacji i 

Nauki na dofinansowanie wycieczek uczniowskich o charakterze edukacyjno - patriotycznym, 

„Krajowy Program Przeciwdziałania Przemocy               w Rodzinie– Program korekcyjno-

edukacyjny dla osób stosujących przemoc w rodzinie”, „Ośrodki wsparcia - doposażenie Domu 
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dla matek z małymi dziećmi i kobiet w ciąży, „Prowadzenie Powiatowej Biblioteki 

Pedagogicznej w Gołdapi - dotacja na dofinansowanie zadań własnych”, Gminna Komisja 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gołdapi – Realizacja działań profilaktycznych: 

socjoterapia, Szkoła dla rodziców i wychowanków, Spotkania w szkołach ze specjalistą od 

cyberprzemocy, Rodzinny Rajd Rowerowy, Pilotażowy program „Aktywny Samorząd”, 

,,Asystent osobisty osoby niepełnosprawne” – zapewnienie opieki asystenta osobie 

niepełnosprawnej, ,,Środki na realizację zadań z zakresu opieki nad dzieckiem i rodziną’’, od 

powiatów i gmin, z których dzieci pochodzą, ,,Przeprowadzenie kwalifikacji wojskowej dla 

Powiatowej Komisji Lekarskiej”, ,,Fundusz Pomocy na edukację dzieci z Ukrainy”, Przewozy 

autobusowe – dotacja z Gminy Dubeninki na dofinansowanie zadań własnych, Dotacja celową 

od Marszałka Województwa Warmińsko- Mazurskiego na rekompensatę w części stanowiącej 

zwrot utraconych przychodów z tytułu stosowania ustawowych uprawnień do ulgowych 

przejazdów w publicznym transporcie zbiorowym do wysokości poniesionej z tego tytułu straty 

przez Operatora publicznego transportu zbiorowego, Środki finansowe na przewóz pasażerski 

od Wojewody Warmińsko- Mazurskiego, na przewóz pasażerski od Wojewody Warmińsko- 

Mazurskiego. Pozyskane środki w łącznej wysokości 39 658 206,23 zł zostały dedykowane 

przede wszystkim na: oświatę, służbę zdrowia, aktywizację osób bezrobotnych, budowę - 

przebudowę dróg.    Zapewnienie opieki zdrowotnej na terenie powiatu jest dla nas, władz 

samorządowych, jednym z priorytetowych zadań. Jest to jednocześnie bardzo trudny i 

wymagający obszar działania, jednakże dokładamy wszelkich starań, by utrzymać 

funkcjonowanie służby zdrowia w powiecie oraz umożliwić perspektywę jej rozwoju. 

GoldMedica Spółka z o.o. w Gołdapi                 w okresie od 1 stycznia do 31 grudnia 2022 

roku świadczyła usługi medyczne w zakresie lecznictwa szpitalnego, zakładu pielęgnacyjno-

opiekuńczego, oddziałów rehabilitacji pulmonologicznej i dziennej ogólnoustrojowej oraz 

ambulatoryjnej opieki specjalistycznej, podstawowej opieki zdrowotnej oraz nocnej i 

świątecznej opieki zdrowotnej - na podstawie kontraktów zawartych z Narodowym Funduszem 

Zdrowia. Wynik finansowy Spółki uległ znacznej poprawie w stosunku do 2021 roku i za 2022 

rok, zakład odnotował zysk brutto             w wysokości 1 761 350,00 zł, podczas gdy rok 2021 

zamknięto stratą w wysokości 699 500,00 zł. Od kilku lat trwały starania Zarządu spółki i 

Zarządu Powiatu o pozyskanie karetki. Ostatecznie, wniosek o sfinansowanie zakupu 

ambulansu uzyskał pozytywną opinię Wojewody, a Ministerstwo Zdrowia przyznało z 

Funduszu Przeciwdziałania Covid -19 środki w wysokości 420 000,00 zł. Od sierpnia 2022 r. 

ambulans służy naszym pacjentom. W lutym 2022 roku GoldMedica Spółka z o.o. podpisała 

umowy na dofinansowanie dwóch projektów RPWM (składanych w 2020 r.), tj.: 
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„Modernizacja pomieszczeń i doposażenie w sprzęt                       na potrzeby Zakładu 

Pielęgnacyjno -Opiekuńczego Sp. z o.o. w Gołdapi”, „Doposażenie                w sprzęt i aparaturę 

medyczną oraz modernizacja pomieszczeń na potrzeby działalności medycznej GoldMedica 

Sp. z o.o. w Gołdapi”. Projekt dotyczący ZP-O, którego realizację rozpoczęto w roku 2021 

(remont pomieszczeń po byłym oddziale dziecięcym), udało                   się zrealizować w roku 

2022, zakupując sprzęt i wyposażenie niezbędne do wyposażenia dodatkowych miejsc dla 

pacjentów ZP-O (łóżka, szafeczki, wózki inwalidzkie, fotele geriatryczne). Łączny koszt 

zrealizowanego projektu to ok. 635 500,00 zł, z tego przyznane dofinansowanie to 80,45. W 

roku 2022 GoldMedica Spółka z o.o. w Gołdapi ze środków własnych oraz pozyskanego 

dofinansowania: przeprowadziła remont wejścia do budynku administracji i przychodni oraz 

częściowy remont pomieszczenia do agregatu prądotwórczego, dokonała zakupów sprzętu. 

Łączna wartość zakupionego sprzętu                          i wykonanych remontów wynosi 1 

039 500,00 zł. W roku 2022 Spółka otrzymała również darowizny sprzętu medycznego z 

WOŚP na potrzeby Ratownictwa Medycznego w łącznej wysokości 95 700,00 zł. W 

październiku 2022 r. GoldMedica sp. z o.o. złożyła wniosek pn.: „Doposażenie w sprzęt i 

aparaturę medyczną na potrzeby GoldMedica sp. z o.o. w Gołdapi” w ramach RPO Warmia i 

Mazury Oś priorytetowa „Odporna i zdrowa gospodarka przyszłości.” W marcu 2023 r. zapadła 

decyzja Urzędu Marszałkowskiego o dofinansowaniu tego projektu. Realizacja projektu 

pozwoli na poprawę jakości i dostępności świadczonych usług medycznych. Gołdapski szpital 

zostanie doposażony w nowoczesny sprzęt                             oraz aparaturę medyczną i 

diagnostyczną, w tym do rehabilitacji leczniczej dla pacjentów, którzy przeszli COVID-19. W 

ramach projektu zakupiony zostanie sprzęt do Działu Fizjoterapii oraz na Oddział Rehabilitacji 

Pulmonologicznej. Koszt całkowity projektu                        to 884 165,00 zł, kwota 

dofinansowania 710 715,60 zł. Mając na uwadze dobro niepełnosprawnych Mieszkańców, 

powiat sukcesywnie pozyskuje środki zewnętrzne                      z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych 

i transportowych, zarówno w przynależnych jednostkach organizacyjnych, jak również w 

jednostkach gminnych, mianowicie: - Szkoła Podstawowa             nr 2 im. Marszałka Józefa 

Piłsudskiego w Gołdapi. Całkowita wartość projektu realizowanego na rzecz osób 

niepełnosprawnych 143 073,48 zł. Realizacja programów i strategii realizowanych przez 

Powiat oraz jego jednostki: Projekt „Aktywizacja osób młodych pozostających bez pracy w 

powiecie gołdapskim”, Projekt „Aktywizacja po 30”, Projekt „Aktywizacja zawodowa 

bezrobotnych zamieszkujących na wsi”, Projekt „Aktywizacja zawodowa bezrobotnych w 

regionach wysokiego bezrobocia”, Projekt pilotażowy „MAM WYBÓR-KURS NA 



12 

 

PRZYSZŁOŚĆ” Strategia Rozwiązywania Problemów Społecznych  

na lata 2021-2027, Powiatowy Program Działań na rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 

2021-2026, Powiatowy Program Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata  2021-2025, Program Profilaktyczny w zakresie promowania  

i wdrożenia prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci zagrożonych 

przemocą w rodzinie, Powiatowy Program Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2021- 2023, 

Powiatowy Program Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2017 – 2022, Program  

„Za życiem” na lata 2017-2021 (Wiodący ośrodek koordynacyjno-rehabilitacyjno – 

opiekuńczy), Program „Za życiem” Priorytet I: Wsparcie  dla kobiet w ciąży i ich rodzin - 

przygotowanie i utrzymanie miejsca w bursach lub internatach dla uczennic w ciąży, Dotacja 

celowa Wojewody Warmińsko-Mazurskiego – wyposażenie szkół w podręczniki, materiały 

edukacyjne i materiały szkoleniowe, Dotacja Wojewody Warmińsko- Mazurskiego – zakup 

materiałów i środków dydaktycznych do przystosowania klasopracowni na potrzeby oddziału 

przedszkolnego, Dożywianie uczniów – 2022 r. – „Program Pajacyk”, Program „Aktywni – 

wolni od uzależnień”, Program „Stawiamy na marzenia – Nie na uzależnienia”. ,,Aktywnie  

z przyrodą”, Program „Aktywna Tablica”, Program „Poznaj Polskę”, Program Szkolny Klub 

Sportowy, Rządowy program KLUB, Program „Laboratoria Przyszłości”, Projekt „Szkoła XXI 

wieku – nowe technologie w edukacji”, Program „WF z AWF”, Program ,,Lepszy start”, 

Program wychowawczo-profilaktyczny. Kampania profilaktyczno-edukacyjna „Jestem obok 

Ciebie. Zauważ mnie”. Powiat realizował 33 programy - pozyskano środki finansowe  

na realizację programów w wysokości 6 209 074,74 zł. Kolejny z realizowanych programów 

to „Program współpracy powiatu gołdapskiego z organizacjami pozarządowymi  

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i wolontariacie" na rok 2022. Na realizację w formie wsparcia zadań publicznych Powiatu 

Gołdapskiego w 2022 r. środki finansowe otrzymały: Rzymskokatolicka Parafia  

pod wezwaniem Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Żabinie - zadanie pod nazwą  

„VI Międzykulturowy Przegląd Piosenki” - wysokość wsparcia 4 000,00 zł, Związek 

Ukraińców w Polsce, Koło w Baniach Mazurskich - zadanie pod nazwą „XI Barwy Kultury 

Ukraińskiej w Baniach Mazurskich - Watra” - wysokość wsparcia 6 000,00 zł, Uczniowski 

Klub Sportowy Banie Mazurskie - zadanie pod nazwą „Organizacja XXXII Mazurskiego Biegu 

Ulicznego” - wysokość wsparcia 2 500,00 zł, UKS „TRÓJKA” - zadanie pod nazwą 

„Organizacja imprez sportowych i rekreacyjnych o zasięgu gminnym i powiatowym 

rozwijających ogólną sprawność fizyczną” - wysokość wsparcia 2 500,00 zł, Uczniowski Klub 

Sportowy JAĆWINGOWIE Gołdap - zadanie pod nazwą „Piłka ręczna – zajęcia sportowe dla 
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dzieci, młodzieży i dorosłych” - wysokość wsparcia 1 000,00 zł, Stowarzyszenie na rzecz sportu 

i rekreacji „Akademia Piłkarska 2017” - zadanie pod nazwą „Łączy nas piłka nożna - nauka 

umiejętności piłkarskich dla dzieci i młodzieży z Powiatu Gołdapskiego” - wysokość wsparcia 

1 000,00 zł, Stowarzyszenie „Partnerstwo Sztuk” - zadanie pod nazwą „Aktywny wolontariat” 

- wysokość wsparcia 5 000,00 zł, Stowarzyszenie na rzecz sportu  

i rekreacji „Akademia Piłkarska 2017” - zadanie pod nazwą „Wakacje z ekologią – poznajemy 

faunę i florę terenów nadmorskich”, wysokość wsparcia 1 500,00 zł, Gołdapski Uniwersytet 

Trzeciego Wieku - zadanie pod nazwą „Myśl logicznie – działaj ekologicznie” - wysokość 

wsparcia 3 500,00 zł, Stowarzyszenie Gołdapski Fundusz Lokalny - zadanie pod nazwą 

„Centrum Wspierania Aktywności Społecznej” - wysokość wsparcia 5 000,00 zł, 

Stowarzyszenie Gołdapski Fundusz Lokalny - zadanie pod nazwą „Program stypendialny 

Aktywny Student” - wysokość wsparcia 6 000,00 zł. Środki finansowe przekazane 

organizacjom pozarządowym w 2022 roku to 38 000,00 zł. Zarząd Powiatu w Gołdapi w roku 

2022 odbył 35 protokołowanych posiedzeń, na których podjął 66 uchwał, przekazał Radzie 

Powiatu w Gołdapi 55 projektów uchwał Rady Powiatu w Gołdapi, które każdorazowo 

udostępniane były w Biuletynie Informacji Publicznej Powiatu Gołdapskiego  

oraz przekazywane wg właściwości Wojewodzie Warmińsko- Mazurskiemu, Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Olsztynie celem poddania zgodności z prawem. Uchwały podjęte  

w roku 2022 zgodnie z wolą Rady Powiatu zostały zrealizowane. Raport o stanie Powiatu 

Gołdapskiego został opracowany, by wypełnić ustawowy obowiązek ciążący na Zarządzie 

Powiatu w Gołdapi. Głównym celem jego opracowania jest przede wszystkim przedstawienie 

w klarowny, spójny sposób efektów zrealizowanych działań w roku 2022. Raport o stanie 

powiatu za rok ubiegły jest  piątym tego typu dokumentem przedkładanym Radzie Powiatu  

w Gołdapi oraz prezentowanym mieszkańcom powiatu. Poprzedni rok, to kolejny okres,  

w którym Powiat Gołdapski, podobnie jak inne samorządy w Polsce, funkcjonował  

i realizował zadania w warunkach nadzwyczajnych.  Wszystkie podejmowane działania były 

realizowane w tle toczącej się wojny za naszą wschodnią granicą. W ubiegłym roku nastawieni 

byliśmy w dalszym ciągu na rozwój powiatu, podnoszenie jakości życia mieszkańców, 

realizację inwestycji, przy jednoczesnej walce ze skutkami jakie za sobą niósł wybuch konfliktu 

zbrojnego w Ukrainie.  W naszej ocenie w 2022 roku realizacja planów            i założeń, 

przebiegła pomyślnie. Osiągnięcie wymiernych rezultatów działania było możliwe dzięki 

wspólnemu zaangażowaniu oraz bardzo dobrej współpracy z pozostałymi podmiotami sektora 

administracji publicznej oraz instytucjami i organizacjami pozarządowymi. Sprawne działanie 

powiatu nie byłoby możliwe również bez wsparcia i akceptacji ze strony organu stanowiącego, 
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który razem z organem wykonawczym niezmiennie podąża w tym samym kierunku, mając 

zawsze na uwadze rozwój powiatu i dobro jego mieszkańców. Żyjemy                 w przełomowym 

momencie naszej historii, niezwykle trudnym i nieprzewidywalnym. Niezależnie od tego co 

przyniesie nam najbliższa przyszłość, pragniemy zapewnić, że jako samorząd dołożymy starań, 

aby zapewnić jak najlepsze warunki do życia w Naszej Małej Ojczyźnie, dbając w dalszym 

ciągu o poprawę bezpieczeństwa Mieszkańców i jakości życia w naszym powiecie.  

 

Przewodnicząca Rady Pani Alicja Iwaniuk otworzyła debatę na temat raportu o stanie Powiatu 

Gołdapskiego za rok 2022. 

 

Radny Pan Marek Kuskowski zabrał głos w debacie przytaczając słowa Starosty Pani Marzanny 

Wardziejewskiej o tym, że raport powiatu powinien być rzetelnym sprawozdaniem z 

działalności a nie laurką, którą otrzymaliśmy. Rok działalności czteroosobowego zarządu, 

bardzo prężnego jak otworzymy media społecznościowe to widzimy, że tam się mnóstwo 

dzieje, bo codziennie jest jakiś wpis. Ale na czym on polega? Na tym, że Pani Starosta albo 

była na dożynkach albo była na kolędzie albo drogę nadzorowała widać, że się na tym dobrze 

zna. Jeśli się mylę, to proszę mnie sprostować. Tak wygląda sprawozdanie bieżące. Tutaj na 

sesji jak Państwo wiecie nie możemy otrzymać informacji rzetelnej. Ja podkreślę to,                        

że musiałem wystąpić do Sądu Administracyjnego o udzielenie informacji publicznej na bardzo 

proste pytania więc próbuję tę informację uzyskać z mediów społecznościowych.   Tam też się 

jedynie dowiaduję, gdzie Pani Starosta była, co Pani zrobiła, że drogę nadzoruje czy jest dobrze 

albo źle wykonana. Proszę Państwa, dlaczego jest to laurka, a dlaczego uważam, że nie jest to 

rzetelna informacja? Czy Państwo się dowiedzieliście o fakcie bardzo istotnym dla 

społeczeństwa? O problemach, które były sygnalizowane tutaj na tej sali wielokrotnie z 

dostępem do nocnej i świątecznej opieki lekarskiej? Usłyszeliście Państwo słowo, zdanie 

chociaż? Nic. Raport też jest przekopiowaniem w dużej części Biuletynu Informacji Publicznej. 

Jest jeszcze jedna rzecz, stan sanitarno-epidemiologiczny. Jest oczywiście rozdział w raporcie 

dotyczący tegoż bezpieczeństwa publicznego, tak. Natomiast nie ma też informacji w tym 

zakresie jeszcze w obowiązującym do chyba  ostatniego dnia czerwca stanem 

epidemiologicznym. Nie ma też informacji o wojnie na Ukrainie,                                 to  

okoliczność, na którą nie mamy wpływu, ale mamy wpływ na jedną rzecz. Mówiłem to już nie 

raz na sesji o tym. Mamy podpisaną umowę partnerską z samorządem z Ukrainy. Widzieliście 

Państwo jakąś informację o tym w raporcie? pytam publicznie być może się gdzieś znajduje. 

Podpisujemy umowy świadomie i tam się również zobowiązaliśmy do pewnej pomocy. Jest 
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jeszcze jedna rzecz, o której muszę powiedzieć. Dzisiejsza informacja na jednym z portali 

gołdapskich, która obejmuje także ubiegły rok 2022 sprawozdaniem, które pokazuje wydatki 

na administrację w przeliczeniu na jednego mieszkańca. My mamy       10 miejsce, ale od końca. 

Wydajemy dwa razy, ponad 2 razy więcej niż taki powiat Zduński, który jest liderem w 

rankingu w przeliczeniu na jednego mieszkańca. To jest mniej więcej miara skuteczności Pani 

Starosty i skuteczności zarządu. 

 

Radna Pani Wioletta Tomaszewska-Walc poruszyła temat szpitala. W raporcie jest napisane, 

że priorytetem zarządu jest właściwe zapewnienie opieki zdrowotnej. Prowadzone są apele, 

rozmowy dotyczące odtworzenia oddziału wewnętrznego niestety nie są one skuteczne. 

Dodała, że z własnego doświadczenia wie, że mimo dobrego wyposażenia, szpital nie jest                    

w stanie przeprowadzić prostej procedury jaką jest podanie kroplówki. Mówicie Państwo,               

że staracie się o oddział wewnętrzny na temat, którego były dyskusję, że ma małe szanse na 

powstanie, ponieważ nie ma go gdzie ulokować. O wiele bardziej uczciwe byłoby przyznanie, 

że nie odtworzycie go bo nie macie gdzie. Chciałabym, żeby Państwo byli bardziej uczciwi. 

 

Przewodnicząca Komisji Pani Alicja Iwaniuk poprosiła o zabranie głosu Panią Wiesławę 

Grendę.  

 

Mieszkaniec Powiatu Gołdapskiego Pani Wiesława Grenda poinformowała,  

że w przedstawionym na sesji Raporcie o Stanie Powiatu Gołdapskiego za 2022 rok w jego 

drugiej części wskazano jakie zadania do wypełnienia ma powiat, gdzie władzą jest właśnie 

Rada Powiatu zaś organem wykonawczym wybrany spośród radnych Zarząd Powiatu                       

ze Starostą na czele. Zadań przypisanych temu samorządowi jest wiele, ale drogi i opieka 

zdrowotna, lecznicza oraz profilaktyka są tym czego na co dzień potrzebuje każdy mieszkaniec 

naszego powiatu by godnie i bezpiecznie żyć. Moją obecność na tej sesji zawdzięczam poparciu 

gołdapian zainteresowanych lepszym życiem w naszej małej ojczyźnie. Poparcie najmniej 150 

osób to był wymóg do spełnienia, głosów poparcia przekazałam ponad 100 więcej. Ludzie 

bardzo chętnie składali podpisy na listach poparcia prosząc bym przekazała wybranym przez 

nich radnym czego oczekują od władzy i co ich nie pokoi a wręcz, że przeraża ich rysująca się 

marna przyszłość dla żyjących w tym powiecie. Odniosę się więc do informacji zawartych w 

raporcie oraz zestawię je ze stanem faktycznym widzianym naszymi oczami i problemami 

odczuwalnymi każdego dnia. Mieszkańcy oceniają wprost, że żyje im się tu coraz gorzej. 

Raport podaje, że samorząd powiatowy odpowiada               za sprawy dotyczące życia 
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mieszkańców na obszarze powiatu, a więc nasze drogi, bo od tego chciałabym zacząć znajdują 

się w centrum krytyki gołdapian. Pracując w sklepie motoryzacyjnym wciąż słyszałam 

narzekania klientów z całego powiatu na fatalny stan dróg. Ludzie z tzw. terenu zmuszeni są 

codziennie dojeżdżać do pracy po drogach o nawierzchni przypominającej ser szwajcarski. 

Zawieszenie w krótkim czasie wymaga wymiany również ma to wpływ na resztę podzespołów 

w tych autach. Nie należymy do regionu ludzi bogatych więc nie stać nas na te ciągłe naprawy. 

Niestety pogarszająca się sytuacja w połączeniach komunikacyjnych nie daje ludziom innej 

możliwości dostania się do pracy, czy też w celu poczynienia zakupów, które można 

przeważnie tylko daleko od miejsca wykonania zrobić. Na początek tej kadencji jako nowy 

starosta Radna Marzanna Wardziejewska wraz z innymi radnymi dokonała objazdu dróg 

powiatowych w celu stwierdzenia w jakim stanie znajdowały się te drogi. Mało, która z nich 

nie kwalifikowała się do remontu. Rozmach do działania był wielki, ale efekty działania 

kończącej się wkrótce kadencji tej Rady są jednak marne. Szansą dla powiatów był rządowy 

fundusz Polski Ład. Trzeba przyznać, że niestety skorzystaliśmy               z tego niewiele w 

porównaniu do innych, którzy otrzymali kwoty dużo, dużo wyższe.  

W raporcie nie podano wprost wysokości otrzymanych środków w ramach Polskiego Ładu. 

Korzystnym był pierwszy podział środków, gdzie jedna z dróg mogła otrzymać dofinansowanie 

bez ograniczeń do 30000000,00 zł oraz jedna do 50000000,00 zł. Gołdap otrzymała środki na 

3 drogi w wysokości 9500000,00 zł. Zapytam więc dlaczego poparcia nie zyskał wniosek na 

ulicę Partyzantów, której koszt modernizacji na pewno przekracza dziś 30000000,00 zł. 

Właśnie argumenty decydują o podejmowanych decyzjach. W posiadaniu Starostwa jest pismo 

Wojewody Warmińsko-Mazurskiego dołączone do interpelacji Radnego Wacława Grendy w 

sprawie przebudowy ulicy Partyzantów złożone w dniu 11 czerwca 2018 roku, gdzie w piśmie 

tym Wojewoda wyraża gotowość wsparcia w przyznaniu środków finansowych na remont ulicy 

Partyzantów w chwili, gdy trafi z Samorządu Powiatowego wniosek o przyjęcie tej ulicy do 

dofinansowania w ogłaszanych programach. Zapewnienie to otrzymał Radny Wacław Grenda 

po tym jak wystosował do Wojewody Warmińsko-Mazurskiego pismo o pomoc finansową na 

remont ulicy, której zagraża bezpieczeństwu mieszkańców. Ludzi pracujących z nim niegdyś 

w byłych PGR-ach a zamieszkujących przy tej ulicy schorowanych, niepełnosprawnych często 

na skutek ciężkiej pracy w trudnych wówczas warunkach. Ówczesne programy, do których 

Wojewoda podał linki przyznawały środki finansowe w wysokości 68% do 80%. 

Dofinansowanie z Polskiego Ładu to 95% do 98% więc gra była warta świeczki. Dodam, że 

odcinek między Tatyzy a Ogrodową nie posiada nawet chodnika po zapadniętej, pokruszonej 

klince to nie lada wyczyn, ale też zagrożenie dla zdrowia a nawet życia. W raporcie nie 
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znalazłam informacji by zabezpieczono jakieś środki na 2023 rok na tę ulicę. Jak na wstępie 

napisała Pani Starosta, że nie wiemy co będzie jutro wiec nie wiadomo, kto będzie decydował 

o wydatkach i przeznaczeniu posiadanych środków finansowych na szczeblu centralnym więc, 

czy remont tej drogi nie zostanie przesunięty na następne 13 lat. Radny został przez Panią 

Starostę upewniony, że tę drogę wskazano do remontu i co z tą obietnicą? Dzisiaj to ja stawiam 

to zapytanie. Nadmienię, że w tym czasie, gdy my otrzymaliśmy środki na 3 drogi, powiat 

szczycieński triumfował, bo przyjęto ich wnioski na 14 dróg. Co z drogą 651, drogą 

wojewódzką, ale przebiegającą przez nasz powiat? Koszmarna nawierzchnia jest problemem 

dla kierowców. Przewoźnicy pasażerów państwowi z niechęcią puszczają autobusy na te 

zdezelowane drogi. 100 000 000 zł przeznaczonych na modernizację cofnął Marszałek 

Województwa tłumacząc Radnemu Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego Panu 

Jarosławowi Słomie,  

że w piśmie z dnia 13 listopada 2019 roku swoje stanowisko w tej sprawie. Nastąpiło  

to ze względu na trwający konflikt lokalny a spowodowany brakiem przeprowadzenie 

konsultacji społecznych w temacie zmienionego przebiegu tej drogi. Chciałabym też 

wspomnieć o chodniku przy ulicy Popiełuszki przylegającym do posesji Liceum 

Ogólnokształcącego. Mistrzostwo wykonania to moja zgryźliwość i od lat nikt z tym nic nie 

robi. Zimą nikt z niego nie korzysta, bo można zsunąć się na jezdnię. Kto też odpowiada za 

porządkowanie chodnika i ulicy? Bo od jesieni rozkruszone łupiny kasztanów zalegają w wokół 

a w porze deszczowej przemienia się to w maź. To taka dygresja, młodzież z liceum widzi jakie 

niechlujstwo może panować. Nie uczy się estetyki i tak dalej. Kończąc temat dróg należy 

powiedzieć, że nadał dokłada się mało starań by sytuacja uległa poprawie. Sytuacja jest fatalna. 

Kwalifikacja, która ulica będzie remontowana nie może zależeć od tego, który radny o to wnosi, 

czy z opozycji, czy też z grupy jak to się nieraz nazywa trzymającej władzę. Ostatnio 

przypisywano zasługi jednemu radnemu pomijając z przeszłości starania innych radnych. To 

już chyba o czymś świadczy. To co należy robić to powinno być robione poza podziałami i 

wtedy przy wspólnych siłach zrobi się dużo. Obserwujący to wszystko ludzie           z Gołdapi, 

którzy wystawiają swoją ocenę, że niestety przez tę kadencję sytuacja dróg pozostaje taka jaka 

była i nie ulega poprawie. Następny temat, który jest na ustach wszystkich to GoldMedica Sp. 

Z o.o. Wniosek z raportu wypływa taki, że jedynie zainteresowanie decydentów skupia się przy 

oddziale pulmonologicznym i rehabilitacji. Nas mieszkańców boli brak oddziału 

wewnętrznego, gabinetów lekarzy specjalistów a również to, że nadal nie zrobiono nic w 

kierunku rozszerzenia wachlarza innych usług. Zaniedbanie spraw szpitala                w rozwijaniu 

działalności leczniczej, tworzenia gabinetów lekarzy specjalistów i tak ważnej profilaktyki my 
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braki odczuwamy od wielu lat. Część radnych próbowała wpłynąć na zarząd by ten poświęcał 

więcej starań na polepszenie sytuacji szpitala. Dwukrotne nieudzielenie absolutorium 

zarządowi w tej kadencji ze względu na stan szpitala świadczy o negatywnej ocenie pracy 

zarządu w zakresie opieki zdrowotnej naszych mieszkańców. Wobec zagrożenia jakim była 

świadomość o planowanym zamknięciu oddziału dziecięcego mieszkańcy postanowili 

zawalczyć o utrzymanie tego oddziału a jakże ważnego dla bezpieczeństwa zdrowotnego 

mieszkańców naszego powiatu. Udało się, bo pod presją protestujących przeciwko tej decyzji 

decydenci odstąpili od tego pomysłu, ale przy tym grupa społeczna kierująca protestem 

przebadała sytuację GoldMedica w zakresie działalności z okresu kilku lat. I wydała ocenę, 

której efektem była petycja z żądaniami, które miały uzdrowić sytuację szpitala. Niestety Rada 

odrzuciła tę petycję i źle się stało. Ludzie winni zaniedbań powinni być odsunięci by nadal nie 

szkodzić. Za zły stan Gold Medica twórcy petycji obciążali winę byłego starostę i wskazali, że 

powinien odejść. Jak więc okazuje się moja skarga na starostę gołdapskiego za likwidację 

oddziału wewnętrznego nie była jakimś novum. Odniosłam się do sprawy z bieżącej kadencji, 

gdy funkcję starosty pełni Pani Marzanna Wardziejewska, niestety moja skarga podzieliła los 

wyżej wspomnianej petycji. Dziwi krótkowzroczność Radnych z koalicji rządzącej w powiecie, 

że bezkrytycznie podchodzą do szkodliwych decyzji, które podejmuje Zarząd Powiatu w tym 

samym a tym samym podcinają gałąź, na której siedzą. Czas dyskusji nad raportem zbiegł się 

z otrzymanie przeze mnie pisma od Pana Wojewody i z Ministerstwa Zdrowia w sprawie 

rozpatrzenia mojej skargi, w której według mnie niewłaściwe rozpatrzenie przez Radę 

Powiatową i przekazałam do rozstrzygnięcia nadzorczego. Skargę wniosłam w lipcu 2020 do 

Rady Powiatu na działanie Starosty                          w związku z likwidacją oddziału 

wewnętrznego przez co mój mąż nie mógł podjąć wskazanego przez lekarza leczenia w 

Gołdapi. Podobnie jak Pani Radna Tomaszewska- Walc. Sposób rozpatrzenia tej skargi a 

przede wszystkim udział w tym Pani Przewodniczącej Rady Alicji Iwaniuk skłonił mnie do 

przekazania sprawy Panu Wojewodzie. Nie było ważne jaki lek był do podania, nie było istotą 

sprawy na co chorował pacjent, ale tylko i wyłącznie to, że przez likwidację oddziału 

wewnętrznego niemożliwe było podanie leku pod wymaganym nadzorem lekarza w powiecie 

gołdapskim. Jednak nie na tym skupiła się Pani Przewodnicząca i wykorzystując swój zawód, 

występując jako autorytet w sprawach medycznych wpłynęła na część Rady wskazując nawet, 

że jest tu wina rodziny i nasze zaniedbania. To również wypowiedział pan prezes GoldMedica, 

ci ludzie nie mają pojęcia co rodzina zrobiła dla chorego i co robią w naszym powiecie wciąż 

rodziny, gdy kogoś z bliskich dopadnie choroba. Tak więc co robią ludzie, którzy z racji zawodu 

i sprawowanych funkcji mają obowiązek zadbać o chorego. Minimalna większość Rady nie 
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uznała zasadności skargi, która z opinii skarg, wniosków i petycji zawartych w uzasadnieniu 

do uchwały taką jednak była. Niestety zderzyłam się z betonem, bo utrudniono mnie wniesienie 

odwołania. Drogą e-mail zwracałam się do Przewodniczącej Rady o dokumenty w oparciu, o 

które mogłabym wnieść odwołanie. Nie przekazano mi nic poza krótką informacją zawartą w 

dwóch zdaniach, że na sesji rozpatrywano skargę. Radca prawny na moje zapytanie w sprawie 

procedur złożenia odwołania oraz jakimi dokumentami mam posłużyć się, zignorował mnie 

odpowiadając tylko, że o jakie dokumenty mi chodzi przecież byłam na sesji a mogłam przez 

ramie podglądnąć u Pani Tomaszewskiej- Walc uzasadnienie. Czy to są standardy zachowań 

pracowników podlegających Pani Staroście? Jeden perfidnie obraża koleżankę z Rady, drugi 

obraża mnie traktując jak śmiecia i odmawia porady, bo niby nie ma czasu. A gdzie godne 

sprawowanie urzędu? Nie zwracałam się w żadnej innej sprawie tylko tej, którą nadzorował 

właśnie ten radca. Rzeczywiście nie mieli mi co dać, bo skargi tak naprawdę nie rozpatrzono. I 

najlepiej by tak pozostało, bo Pan Wojewoda nie wiedziałby nic, że problemy z dostępem do 

pewnych usług leczniczych są dla Gołdapian uciążliwe. Nie wierzę, że radca prawny nie 

wiedział, że należało następną uchwałę z uzasadnieniem przedstawić Radzie do głosowania.        

Z braku jakichkolwiek dokumentów zwróciłam się do Wojewody Warmińsko-Mazurskiego  w 

inny sposób tworząc opis sytuacji. Reakcja Wojewody wymusiła na Przewodniczącej Rady 

działanie i znowu siła złego na jednego. Przebieg wydarzeń z sesji z dnia 29 listopada 2022 

roku oraz 1 grudnia 2022r. pokazuje jak usilnie dążono by skargę uznać za bezzasadną. 

Uchwałę z uzasadnieniem jej bezzasadności stworzyła według swojej subiektywnej ocenie Pani 

Przewodnicząca Rady pomijając argumenty, którymi posłużyła się poprzednio. Niestety nie 

podała jej do zaopiniowania komisji a tego wymaga statut. Członkowie komisji zwrócili na to 

uwagę przestrzegając przed możliwością unieważnienia uchwały, jednak radca prawny 

twierdził, że ważne było, że ta skarga była już rozpatrywana. Według słownika PWN słowo 

skarga a słowo uchwała określają zupełnie coś innego. W statucie jest to, że uchwała powinna 

być opiniowana przez komisję a przecież była tu zupełnie nowa uchwała z innym 

uzasadnieniem. Przecież Pan Noga podpisał się pod statutem stworzonym dla naszego 

samorządu. Już raz w przeszłości Pan Radca miał problem ze słowem co najmniej i dopiero na 

koniec kadencji, gdy było już nieistotne przyznał swój błąd. Poza tym szanowni Państwo 

uzasadnienie Pani Przewodniczącej zafałszowało prawdę i gdyby uchwała trafiła do Komisji 

Skarg ta badając dołączone uzasadnienie obciążające odpowiedzialnością jedynie prezesa 

GoldMedica za likwidację oddziału, znalazłaby odpowiedź w protokołach z nadzwyczajnych 

posiedzeń zgromadzenia wspólników GoldMedica. Protokołów tych prawdopodobnie zarząd 

nie przedstawia Radzie stąd Radni nie wiedzieli, że dnia 10 lutego 2021 roku na 
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nadzwyczajnym zgromadzeniu wspólnicy to jest Zarząd Powiatu ze Starosta na czele podjęli 

uchwałę o utworzeniu na bazie oddziału wewnętrznego i przekazaniu środków finansowych 

przeznaczonych na działalność interny na oddział pulmonologiczny z rehabilitacją. Tym 

samym zdecydowali o zamknięciu tego oddziału, ta uchwała była dopiero podstawą dla prezesa 

szpitala by 29 kwietnia 2021r. wystąpić o wykreślenie z Księgi Rejestrowej Szpitala oddział 

wewnętrzny. Przewodniczącym zebrania była Pani Starosta. Na nadzwyczajnym zgromadzeniu 

w lipcu 2022 roku członek zarządu Pani Grażyna Senda wystąpiła                                 z 

zapytaniem, że wpłynęła moja skarga więc jakie są możliwości otwarcia oddziału 

wewnętrznego. Prezes odpowiedział, że żadne, bo nie ma pomieszczeń, nie ma pieniędzy na 

adaptację innych oraz brak jest lekarzy. Uchwała stwierdzająca nie zasadność mojej skargi nie 

została podważona przez Pana Wojewodę, bo spełniała wymogi prawne, które podlegają jego 

gestii. Jednak jak podał w odpowiedzi to rozstrzygnięcie powinna dokonać Rada Powiatu. Rada 

powinna rozstrzygnąć tę sprawę w świetle istniejących dokumentów, bo niestety Wojewoda nie 

może kontrolować zgromadzenia wspólników GoldMedica, bo GoldMedica jest spółką 

handlową. Tak więc Rada została wprowadzona w błąd i pod presją jaką wówczas wywierał na 

nią Radca prawny przekazując wskazówki, które niby otrzymał z Biura Prawnego Wojewody 

a co potwierdzał Wicestarosta Andrzej Ciołek mówiąc idźmy tą drogą jak Wojewoda tak 

wskazuje. Tu również proszę Państwa ktoś kłamie, bo w piśmie, które otrzymałam w dniu 23 

marca 2023 podano, że cytuję „in fine należy wskazać, że sposób załatwienia skargi nie był 

konsultowany przez Radcę Prawnego Starostwa Powiatowego                 w Gołdapi z Dyrektorem 

Wydziału Prawnego i Nadzoru tutejszego Urzędu. Utrwalone sesje potwierdzą, że Pan Radca 

powoływał się na Dyrektora Biura Prawnego Pana Wojewody. Odnosząc się do 

przedstawionych przeze mnie dowodów Wojewoda zakończył pismo zdaniem mając powyższe 

na uwadze Wojewoda Warmińsko- Mazurski nie może podjąć działań z Pani oczekiwaniem.” 

Również kilka dni temu otrzymałam drogą elektroniczną pismo od Ministra Zdrowia w sprawie 

tej skargi. Opierając się na zebranych informacjach Minister Zdrowia wskazuje, cytuję 

„wszystkie zmiany w zakresie działalności zostały uprzednio uzgodnione i zaakceptowane 

przez lokalny samorząd w dalszej części wymienia się, że w obrębie województwa nadal dostęp 

do świadczeń zapewniają szpitale w sąsiednich powiatach” i wymienia które. Tak więc nie 

mamy oddziału wewnętrznego nie dlatego,                          że o tym zdecydowano odgórnie, że 

nie należy się on nam. To nasi włodarze, ludzie, którym zaufaliśmy zdecydowali o tym, że 

mamy tułać się po oddziałach w obcych powiatach. Jeżeli władza miejscowa tak uznała to nie 

ma co się łudzić, że ktoś będzie w to ingerował. To są zadania Samorządu Powiatowego i 

Państwo Radni zdecydujecie, czy ten zarząd spełnia oczekiwanie mieszkańców powiatu 
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gołdapskiego. Na sesji 30 września 2022 roku kończąc moją wypowiedź, w której notabene 

podobnie jak innych fragmentów z wypowiedzi  

z dyskusji nie ujęto w protokole, decyzją Pani Przewodniczącej nie została ujęta w nim                        

i prosiłam szanowną Radę o odwołanie tego zarządu, bo zostaniemy zaorani.  To takie słowa 

wtedy spontanicznie padły z mych ust. Minął rok a jest jeszcze gorzej wiec moja prośba jest 

wciąż aktualna. Nie - dla tego zarządu. My chcemy bezpiecznych dróg, my chcemy dostępu do 

wszystkich usług medycznych szczególnie przy takich trudnościach komunikacyjnych. Warto 

wrócić do petycji, która zawierała plan naprawczy dla szpitala. Jeszcze jest prawie rok kadencji 

tej Rady i by nie zlikwidowano nam powiatu trzeba zmienić zarządzanie,                    ale nie 

zrobi tego obecny zarząd. Mój niegdyś prezes, człowiek czynu zawsze mówił  

„świeża miotła lepiej zamiata”. Choć dodam, że w przypadku pana na stanowisku GoldMedica 

prezesa tego nie widać, bo nic od półtora roku nie zadziałał by otworzyć oddział, są tylko plany 

i obiecanki, które znajdujemy w raporcie. A gdzie nowe gabinety specjalistów? Te gabinety 

miały powstać jak był zatrudniony poprzedni prezes Pan Myśliwiec.  

Pan Myśliwiec zakończył swoją kadencję w GoldMedica i gabinetów jak nie było tak nie ma. 

W imieniu rzeszy Gołdapian proszę o refleksję nad tym co przedstawiłam i o słuszne działanie. 

Nie jest to chęć pouczania, ale podobnie jak powiedział to swego czasu Premier Olszewski 

warto stąd wyjść z podniesioną głową. Ja też tu nie przyszłam z przyjemności, jak powiedział 

Czarniecki „ani z roli, ani z soli tylko z tego co mnie boli”. Chcę godnie żyć  

w moim mieście podobnie jak inni ludzie związani z tym powiatem. 

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska dodała, że raport powinien być opracowaniem oraz 

podsumowaniem naszych działań oraz osiągnieć. Jest to roczna praca pracowników starostwa 

oraz pracowników jednostek podległych. Zdjęcia są przede wszystkim po to żebyście Państwo 

widzieli różnice w tym jak wyglądała droga przed remontem a jak jest teraz.                    Pani 

Starosta nie zgodziła się ze stwierdzeniem, że drogi nie są robione czy są w fatalnym stanie. W 

tej kadencji modernizacji dróg jest bardzo dużo. Rok 2023 jest rokiem gdzie padła rekordowa 

ilość dofinansowań na ich remonty. Proszę Państwa, odkąd jestem Starostą, cztery i pół roku 

przeżyłam w Starostwie wiele kontroli. Naprawdę tych kontroli jest sporo. Wszystkie kontrole 

wypadały dla nas na 4, na czwórkę z plusem, czy piątkę w skali na przykład do pięciu. Nasi 

ludzie pracują merytorycznie jak najlepiej. Oddają serce, żeby ten powiat naprawdę stawał się 

jeszcze lepszym miejscem do życia i piękniejszym. Wkładają  

w to serce a przede wszystkim podchodzą do tego naprawdę merytorycznie, dlatego też myślę, 

że ten raport to w klarowny sposób pokazuje co nam się udało zrobić w 2022 roku.   
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Na koniec swojej wypowiedzi Starosta Pani Marzanna Wardziejewska poprosiła o przyjęcie 

tego raportu. 

 

Radna Pani Anna Falińska powiedziała, że raport jest bardzo dobrze przygotowany 

merytorycznym i jest ułożony wręcz idealnie. Ktoś naprawdę wykonał kawał dobrej roboty, ale 

jest to ewidentnie laurka, w której tak jak powiedział Pan Radny brakuje faktów. Przypomina 

bardziej deklarację przedwyborczą, w której prawdziwe problemy są ewidentnie pominięte. 

Mówię tu o ograniczonych możliwościach dla zwykłego człowieka. Brak  

w konkretne dni pogotowia, brak dojazdu, to żeby w mieście powiatowym trzeba było jechać 

do apteki oddalonej o 20 kilometrów. W Baniach Mazurskich nie ma dostępu do wszystkich 

leków, nie jest ani sukcesem ani raportem, który otrzymaliśmy. Pani Starosta informuje nas | 

o samych sukcesach pomijając problemy. Uważam, że raport jest przygotowany perfekcyjnie, 

ale nijak się ma w wielu miejscach z rzeczywistością. Owszem pieniądze pozyskane na drogi 

zostały wykorzystane odpowiednio. Dobrze by było, żeby było ich więcej, ale jeżeli chodzi             

o opiekę medyczną no to zabrakło tej informacji dla mnie w tym raporcie. 

 

Radny Pan Marek Kuskowski powiedział, że w raporcie gmina Dubeninki nie istnieje. Gmina 

Dubeninki nie jest częścią powiatu gołdapskiego, gminy Dubeninki nie ma, jeśli chodzi                    

o inwestycje drogowe. I nie ma tutaj znaczenia to, że jedna bardzo prężna organizacja 

fantastycznie działa i chce współpracować i współpracuje a właściwie przejmuje zadania 

Zarządu Powiatu, czyli Park Krajobrazowy Puszczy Rominckiej. Smutne to bardzo i to jest mój 

wniosek. A najsmutniejsze jest to, że przez te cztery i pół roku jak Pani Starosta powiedziała 

nie zrobiono nic, nie ma śladu o tym. My tutaj nie słyszymy, że droga 651 ma jakąkolwiek 

szansę i nadzieję. A ja miałem okazję i ogromną przyjemność jechania                            w 

ubiegłym tygodniu drogą z Bartoszyc do Pieniężna, która właśnie została sfinansowana                   

z pieniędzy przeznaczonych na drogę 651. Fantastyczna droga, wszystkie obiekty zrobione 

cudownie. To jest wasz wyrzut sumienia, że przez cztery i pół roku nie zrobiliście nic, żeby 

spróbować wygasić niepokoje społeczne, żeby być może znaleźć alternatywne rozwiązanie, 

żeby działać na rzecz polepszenia nie tylko warunków życia mieszkańców gminy Dubeninki. 

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska odniosła się w swojej wypowiedzi do drogi 651. Przede 

wszystkim jest to droga wojewódzka. Natomiast my jako zarząd zrobiliśmy,                         myślę 

w tym temacie naprawdę sporo. Spotkaliśmy się z mieszkańcami oraz z projektantem. Te 

spotkanie było bardzo ważne i uspokajające przede wszystkim właśnie dla mieszkańców. 
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Zrobiliśmy to z własnej inicjatywy. Mieszkańcy wychodzili zadowoleni, bo każdy miał dostęp 

do wejrzenia jak będzie przebiegała ta droga i czy nie będzie przeszkadzała tym posesjom, na 

których ci ludzie mają domy. Także myślę, że to zostało z naszej strony zrobione.  

 

Radna Pani Wioletta Tomaszewska-Walc powiedziała, że bardzo się cieszy z tego, że 

mieszkańcy przychodzą i mówią o swoich potrzebach i problemach. Mieszkańcy mają prawo a 

nawet obowiązek domagać się od swoich władz uczynienia wszystkiego, żeby zapewnić im 

podstawowe potrzeby. Jeśli władza nie jest w stanie zapewnić podstawowych potrzeb 

mieszkańców, o które oni się upominają, to taka władza niestety jest niekompetentna  

i powinna ustąpić miejsca innym. Przy najwyższych stanowiskach są osoby, czyli na przykład 

Pan Wicestarosta, który od wielu lat siedzi na tym stanowisku i nie udało mu się utrzymać 

oddziału wewnętrznego. Nie udało się zatrzymać lekarzy, którzy byli stąd, z Gołdapi.  

Nie trzeba było ich zdobywać z innych miast. I to jest takie trwanie na stanowisku  

a nie zapewnianie tych potrzeb, o które dopominają się mieszkańcy. 

 

Radny Pan Marek Kuskowski dopowiedział do swojej wcześniejszej wypowiedzi, że nie 

chciałby wywołać wrażenia, że mają złe zdanie albo krytycznie wypowiadają się                                

o pracownikach Starostwa. Nic takiego nigdy nie miało miejsca i nic takiego nie ma miejsca. 

Chcę to podkreślić publicznie. To Państwo się podpisali pod raportem. Na końcu jest napisanie 

Pani Marzanna Wardziejewska. Nie kierownik urzędu tylko Starosta Gołdapski. My 

dyskutujemy o raporcie przygotowanym przez Marzannę Wardziejewską, Andrzeja Ciołka, 

Grażynę Sendę oraz Stanisława Wójtowicza. To jest skład Zarządu Powiatu i te osoby 

rozliczamy z działalności a nie pracowników Starostwa, bo nie jesteśmy od tego. 

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska odpowiedziała, że raport jest wynikiem pracy 

pracowników Starostwa i pracowników jednostek podległych. O pracy, która później przekłada 

się i jest podsumowywana i są zapisy w raporcie jak, co udało się dokonać. Więc to dotyczy 

wszystkich pracowników i Starostwa i pracowników naszych jednostek.  

 

Radna Pani Anna Falińska odpowiedziała Pani Staroście, że w raporcie absolutnie nie oceniają 

pracy pracowników całego Starostwa ani nie oceniają pracy kierowników.  

To Pani zatrudniła tych ludzi i Pani ich rozlicza. Tak jak powiedziałam raport pod względem 

technicznym jest przygotowany perfekcyjnie. Wszystkie punkty są wyszczególnione.  

My nie rozliczamy pracy jednostek tylko decyzje jakie zapadły na zarządzie. Decyzje osób 
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biorących za to odpowiedzialność. Osób w postaci Pani Starosty, Pana Wicestarosty,  

Pani Sendy i Pana Wójtowicza. To jest zarząd. My w raporcie rozliczamy decyzję podjęte przez 

Państwa a nie przez kierowników jednostek podległych czy pracowników administracji. Proszę 

nie mówić, że my oceniamy negatywnie pracę pracowników. Tak jak powiedział Radny Pan 

Marek Kuskowski bardzo wysoko cenimy pracę pracowników, którzy  

z pewnością przygotowali ten raport rzetelnie na zlecenie zarządu, który się pod tym podpisał. 

My oceniamy decyzje zarządu, a nie pracę pracowników. 

 

Więcej głosu nie zabrano. 

 

Rada powiatu zapoznała się z Raportem o stanie Powiatu Gołdapskiego za rok 2022. 

 

Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu.  

 

 

 

 

Ad. 8 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska przedstawiła podjęcie uchwały Rady Powiatu  

w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Gołdapi wotum zaufania /projekt uchwały Rady Powiatu 

w załączeniu - zał. nr 6 do protokołu/. 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska odczytała §1 z projektu uchwały: „Po zakończeniu 

debaty nad Raportem o stanie Powiatu Gołdapskiego za 2022 rok Rada Powiatu w Gołdapi 

udziela Zarządowi Powiatu w Gołdapi wotum zaufania.” Zaproponowała, aby Radni podjęli 

uchwałę o powyżej treści.  

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Gołdapi wotum 

zaufania. 



25 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Alicja Anna Iwaniuk, Grażyna Barbara Senda, 

Karol Szablak, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

PRZECIW (6) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, 

Leszek Retel, Wioletta Tomaszewska-Walc 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Wasilewski 

 

Przewodnicząca Rady Pani Alicja Iwaniuk przeszła do relacji  kolejnego punktu  

 

 

 

Ad. 9a 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła sprawozdania finansowego za 2022 

rok /sprawozdanie finansowe wraz z prezentacjom w załączeniu – zał. nr 7 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że zbiorcze sprawozdanie 

finansowe JST za 2022 r powiatu gołdapskiego za 2022 r obejmuje: Łączny bilans obejmujący 

dane wynikające z bilansów samorządowych jednostek budżetowych. Łączny rachunek zysków 

i strat  obejmujący dane wynikające z rachunku zysków i strat samorządowych jednostek 

budżetowych. Łączne zestawienie zmian funduszu o obejmujące dane wynikające z zestawienia 

zmian funduszu samorządowych jednostek budżetowych. Łączną Informację dodatkową 

wynikające z zestawienia informacji dodatkowych samorządowych jednostek budżetowych. 

Sprawozdanie finansowe sporządzono w oparciu             o obowiązujące akty prawne oraz na 

podstawie ewidencji księgowej budżetu. Podczas sporządzania sprawozdania finansowego 

ustalono wysokość wzajemnych rozliczeń pomiędzy jednostkami budżetowymi 

funkcjonującymi w ramach jednostki samorządu terytorialnego            w zakresie określonym 

Rozporządzeniem t.j. w zakresie wzajemnych należności                            i zobowiązań oraz 

innych rozrachunków o podobnym charakterze, w zakresie wyniku finansowego ustalonego na 

operacjach dokonywanych pomiędzy w/w jednostkami. Łączny Bilans obrazuje sytuację 

majątkową powiatu (aktywa) oraz źródła jego finansowania (pasywa). Majątek powiatu 
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stanowią: aktywa trwałe o wartości 87 880 526,00 zł. Są to m.in. środki trwałe oraz wartości 

niematerialne i prawne po odliczeniu ich umorzenia oraz długoterminowa aktywa finansowe 

(udziały) również inwestycje - aktywa obrotowe                      o wartości 5 619 610,43 zł. Są to 

m.in. materiały, należności krótkoterminowe, należności               z tytułu dostaw i usług, 

należności od budżetów, należności z tytułu ubezpieczeń i innych świadczeń oraz środki 

pieniężne na rachunkach bankowych w tym środki pieniężne funduszu celowego. Źródła 

finansowania powyższego majątku stanowi: fundusz o wartości 86 658 285,20 zł, w skład 

którego wchodzi m.in. fundusz jednostki w wysokości 81 978 724,91 zł oraz wynik finansowy 

za 2022 rok tj. zysk netto 4 679 560,29 zł. Po stronie pasywów m.in. wykazywane są także: 

Państwowy fundusz celowy - 239 494,75 zł. Zobowiązania 6 602 356,48 zł, ( w tym 

zobowiązania krótkoterminowe, z tytułu dostaw                   i usług, wobec budżetów, z tyt. 

ubezp. i in. świadczeń, z tyt. wynagrodzeń, pozostałe                 oraz sumy obce (depozytowe). 

Fundusze specjalne ( w tym ZFŚS i inne ) – 882 033,31 zł. Rozliczenia międzyokresowe – 

41 054,58 zł. Bilans zamknął się sumą bilansową  93 500 136,43 zł. Łączny Rachunek Zysków 

i Strat przedstawia zestawienie uzyskanych przychodów tj. otrzymane dotacje, subwencje, 

uzyskane odsetki, inne wpływy                           oraz przedstawia zestawienie uzyskanych 

kosztów funkcjonowania powiatu tj. zużycie materiałów, energii, usługi pozostałe, 

wynagrodzenia, inne za rok 2022. W 2022 roku zysk wyniósł 4 679 560,29 zł. Łączne 

Zestawienie Zmian w Funduszu Jednostki przedstawia                  stan funduszu, czyli kapitału 

powiatu. Poczynając od ukazania funduszu na początek roku 2022 – ukazane są jego 

zwiększenia i zmniejszenia. Stan funduszu na dzień 31.12.2022 r.                po uwzględnieniu 

wyniku finansowego wynosi 86 658 285,20 zł. Łączna informacja dodatkowa jako kolejny 

element sprawozdania finansowego obejmuje: Wprowadzenie                 do sprawozdania 

finansowego Powiatu Gołdapskiego za 2022 rok oraz dodatkowe informacje i objaśnienia 

istotne dla oceny sytuacji majątkowej, finansowej i wyniku finansowego. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Rada powiatu zapoznała się z sprawozdaniem finansowym za 2022 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Alicja Iwaniuk przeszła do relacji  kolejnego punktu  

 

Ad. 9b 



27 

 

Skarbik Pani Bożena Radzewicz przedstawiła sprawozdanie Zarządu Powiatu w Gołdapi             

z wykonania budżetu powiatu za 2022 rok /sprawozdanie Zarządu Powiatu w Gołdapi z wykonania 

budżetu powiatu za 2022 rok w załączeniu – zał. nr 8 do protokołu/. 

Skarbnik Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że budżet Powiatu Gołdapskiego na rok 

2022 został uchwalony przez Radę Powiatu w Gołdapi uchwałą Nr XLVI/218/2021 z dnia               

29 grudnia 2021 r. Uchwalono: Plan dochodów 41 992 076,00 zł, bieżące 36 201 630,70 zł, 

majątkowe 5 790 445,30 zł Plan wydatków 44 989 882,29 zł bieżące 36 391 911,17 zł 

majątkowe 8 597 971,12 zł. Deficyt budżetu 2 997 806,29 zł Deficyt budżetu powiatu                  

w wysokości 2 997 806,29 zł zaplanowano pokryć przychodami pochodzącymi sprzedaży 

papierów wartościowych (obligacji) w kwocie 460 000,00 zł, wolnymi środkami jako nadwyżki 

środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu jednostki samorządu terytorialnego, 

wynikających z rozliczeń wyemitowanych papierów wartościowych, kredytów i pożyczek z lat 

ubiegłych w kwocie 268 153,84 zł oraz przychodami pochodzącymi                      z 

niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających              

z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 

zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach oraz wynikających                

z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 i dotacji na realizację programu, projektu 

lub zadania finansowanego z udziałem tych środków w wysokości 2 269 652,45 zł. W trakcie 

realizacji budżetu dokonano zmian w planie dochodów i wydatków, przychodów             i 

rozchodów. Zmiany dokonywane były w oparciu o podjęte przez Zarząd Powiatu i Radę 

Powiatu uchwały w sprawie zmian budżetu. Podstawą zmian były decyzje Ministra Finansów, 

Wojewody Warmińsko-Mazurskiego, podpisane porozumienia i umowy z jednostkami 

samorządu terytorialnego, wnioski Dyrektorów jednostek organizacyjnych powiatu                         

i naczelników Starostwa Powiatowego w Gołdapi.  Ostatecznie w wyniku dokonanych zmian 

na dzień 31.12.2022 r. planowany budżet powiatu uchwalono w wysokościach:                       Plan 

dochodów 49 829 014,60 zł  bieżące 43 539 939,40 zł, majątkowe 6 289 075,20 zł                          

Plan wydatków 51 577 017,25 zł, bieżące 42 128 123,04 zł, majątkowe 9 448 894,21 zł. Deficyt 

budżetu powiatu w  wysokości  1 748 002,65 zł planowano do sfinansowania przychodami 

pochodzącymi z niewykorzystanych środków pieniężnych, o których mowa                w art. 217 

ust. 2 pkt 8 ustawy o finansach publicznych. Ostatecznie wynik zamknął                         się 

nadwyżką w wysokości 3 166 146,88 zł. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Rada powiatu zapoznała się z sprawozdaniem Zarządu Powiatu w Gołdapi z wykonania 

budżetu powiatu za 2022 rok.  

 

Przewodnicząca Rady Pani Alicja Iwaniuk przeszła do relacji kolejnego punktu  

 

Ad. 9c  

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła informację o stanie mienia Powiatu 

Gołdapskiego /informacją o stanie mienia Powiatu Gołdapskiego w załączeniu – zał. nr 9 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że stan mienia Powiatu kształtuje 

się w następujący sposób: Wykaz oraz dane dotyczące przysługujących Powiatowi 

Gołdapskiemu praw własności Grunty o ogólnej powierzchni – 453,2357 ha, w tym: oddane w 

trwały zarząd – 444,9942 ha oraz oddane w użyczenie - 1,7153 ha i będące w dyspozycji 

Starostwa Powiatowego w Gołdapi – 6,5262 ha. Prawo użytkowania wieczystego gruntu 

Skarbu Państwa, oznaczonego numerem ewidencyjnym działki 1495/3 o pow. 0,0349 ha, 

położonego przy ul. Suwalskiej w Gołdapi – Powiat Gołdapski ponosi opłatę roczną                             

w wysokości 460,68 zł 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionej informacji. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu zapoznała się z informacją o stanie mienia Powiatu Gołdapskiego. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Alicja Iwaniuk przeszła do relacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 9d 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska zapoznała Radę Powiatu z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o przedłożonym przez Zarząd Powiatu sprawozdaniu z wykonania budżetu  za 

2022 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego /opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej z 

wykonania budżetu za 2022 rok w załączeniu – zał. nr 10 do protokołu/. 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska poinformowała, że w dniu 25 marca 2023 roku                        

do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie wpłynęła Uchwała Nr 299/2023 Zarządu 

Powiatu w Gołdapi z dnia 15 marca 2023 r. w sprawie przedstawienia rocznego sprawozdania 

z wykonania budżetu Powiatu Gołdapskiego oraz informacji o stanie mienia Powiatu 
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Gołdapskiego za 2022 r. Analizując przedmiotowe sprawozdanie należy stwierdzić,                      

że zrealizowanie dochody budżetu stanowią 90,73 % uchwalonego planu dochodów                        

po zmianach, z tego dochody bieżące stanowią 99,79 % planu po zmianach. Wydatki 

budżetowe wykonano w 81,52 % planu wydatków po zmianach z tego wydatki bieżące 

wykonano w 91,80 %. Budżet roku 2022 zamknął się nadwyżką budżetową w wysokości 

3 166 146,88 zł. Na koniec roku budżetowego wykonane wydatki bieżące nie są wyższe               

niż wykonane dochody bieżące powiększone o  nadwyżkę budżetową z lat ubiegłych i wolne 

środki oraz wydatki bieżące z udziałem środków o których mowa w art.5 ust. 3 ustawy z dnia 

27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych, które to środki nie zostały przekazane w danym 

roku budżetowym. Ponadto skład Orzekający stwierdza, że wyżej wymienione sprawozdanie 

uwzględnia dane, o których mowa w art. 269 ustawy o finansach publicznych,                               to 

jest: dochody i wydatki budżetowe Powiatu Gołdapskiego w szczególności określenie                

jak w uchwale budżetowej, stopień zaawansowania realizacji programów wieloletnich, zmiany 

w planie wydatków na realizację programów finansowych z udziałem środków,                    o 

których mowa w art. 5 ust. 1 pkt. 2 i 3 ustawy o finansach publicznych, dokonane w trakcie 

roku budżetowego tym samym skład Orzekający Regionalnej  Izby Obrachunkowej                          

w Olsztynie pozytywnie zaopiniował  przedłożone przez Starostę Powiatu Gołdapskiego 

sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Powiatu Gołdapskiego w 2022 roku.  

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionej opinii.  

Pytań nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu zapoznała się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym  

przez Zarząd Powiatu sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Alicja Iwaniuk przeszła do relacji  kolejnego punktu. 

 

Ad. 9e 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Józef Dominiuk przedstawiła  wniosek  Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi o udzieleniu absolutorium /wniosek Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Gołdapi o udzieleniu absolutorium w załączeniu – zał. nr 11 do protokołu/. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Józef Dominiuk poinformowała, że Komisja 

Rewizyjna Rady Powiatu w Gołdapi, działając w oparciu o art. 16 ust. 2 ustawy z dnia                  5 
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czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym oraz w oparciu o Statut Powiatu Gołdapskiego 

dnia 20 kwietnia 2023 roku dokonała oceny pracy organu wykonawczego w zakresie realizacji 

budżetu powiatu za rok 2022. Podstawą oceny pracy było rozpatrzenie: sprawozdania 

finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za 2022 rok                 wraz z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, porównanie danych zawartych                 w 

sprawozdaniu z wykonania budżetu ze sprawozdaniami statystycznymi, informacji o stanie 

mienia jednostki, realizacja programów finansowanych z udziałem środków unijnych, 

zaawansowanie realizacji programów wieloletnich. W wyniku analizy całości zebranego 

materiału i uzyskanych wyjaśnień stwierdzono, że Zarząd Powiatu realizując zadania związane 

z wykonywaniem budżetu kierował się zasadą celowości, legalności, rzetelności             i 

oszczędności w gospodarowaniu środkami publicznymi. Badając sprawozdanie z wykonania 

budżetu nie stwierdzono nieprawidłowości w wykonaniu tego budżetu jak również                         

nie stwierdzono przekroczeń planu wydatków. Zdaniem Komisji Rewizyjnej przeprowadzona 

analiza wykonania budżetu Powiatu Gołdapskiego za 2022 rok jak również pozytywna opinia 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie przedłożonego sprawozdania                 

z wykonania budżetu oraz wnikliwie rozpatrzone sprawozdanie finansowe za 2022 rok                  i 

informacja o stanie mienia jednostki daje podstawę do wyrażenia pozytywnej opinii                      o 

realizacji budżetu powiatu za 2022 rok. W związku z powyższym Komisja Rewizyjna Rady 

Powiatu w Gołdapi wnioskuje o udzielenie  absolutorium Zarządowi Powiatu w Gołdapi                 

z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego wniosku. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu zapoznała się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Gołdapi o udzieleniu absolutorium. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Alicja Iwaniuk przeszła do relacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 9f 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Józef Dominiuk przedstawił opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  w 

Gołdapi o udzielenie absolutorium dla Zarządu Powiatu z tytułu wykonania budżetu                 za 
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2022 /opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Gołdapi w załączeniu – zał. nr 12 do protokołu/. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Józef Dominiuk poinformował, że w dniu                       

25 kwietnia 2023 roku do Regionalna Izba Obrachunkowa w Olsztynie wpłynął wniosek 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi 

Powiatu w Gołdapi z tytułu wykonania budżetu za 2022 r. Skład Orzekający dokonał analizy 

przedmiotowego wniosku oraz stwierdził, że wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu       w 

Gołdapi został sformułowany w oparciu o ocenę wykonania budżetu przez Zarząd Powiatu w 

Gołdapi tym samym skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Olsztynie 

pozytywnie zaopiniowała wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi                              

o udzielenie absolutorium dla Zarządu Powiatu z tytułu wykonania budżetu za 2022. 

 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedstawionego wniosku. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu zapoznała się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie  

w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi  

o udzielenie absolutorium dla Zarządu Powiatu z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Alicja Iwaniuk przeszła do relacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 9g 

Przewodnicząca Rady Pani Alicja Iwaniuk zapytała, czy ktoś z obecnych chce zabrać głos  

w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Gołdapi za 2022 rok. 

 

Głosu nie zabrano.  

 

Przewodnicząca Rady Pani Alicja Iwaniuk przeszła do relacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 10a 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu                  

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej partnerskiemu Rejonowi Wyżnickiemu Obwodu 

Czerniowieckiego w Ukrainie /projekt uchwały Rady Powiatu w załączeniu – zał. nr 13 do protokołu/. 
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Sekretarza Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że niezwykle trudna sytuacja 

lokalnych władz Ukrainy – w obliczu toczącej się wojny - próbujących zorganizować lokalne 

służby ratownicze zasługuje na uznanie i wspieranie tych działań. Zarówno możliwości 

finansowe jak też zorganizowanie zakupu sprzętu i wyposażenia  na potrzeby działań 

ratowniczych przez powyższe władze w obecnej sytuacji są niezwykle trudne albo wręcz 

niemożliwe do zrealizowania. Podjęcie przedmiotowej uchwały przez Radę Powiatu                         

w Gołdapi umożliwi podpisanie umowy ze stroną ukraińską i pozwoli na przekazanie pojazdów 

stanowiących własność Powiatu jako pomocy rzeczowej partnerskiemu Rejonowi 

Wyżnickiemu. 

 

Przewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionej uchwały Rady Powiatu. 

 

Radny Pan Marek Kuskowski odpowiedział, że pytań nie ma ale w tym miejscu chciałby złożyć 

ogromne wyrazy uznania Jaromirowi Krajewskiemu, który naprawdę fantastyczną rolą ratuje 

honor całego powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono . 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy rzeczowej partnerskiemu Rejonowi Wyżnickiemu Obwodu 

Czerniowieckiego w Ukrainie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Alicja Anna Iwaniuk, 

Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna Barbara Senda, Karol 

Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 

Wójtowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Falińska 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Wasilewski 
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Ad. 10b 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu sprawie 

uchylenia uchwały Nr IX/56/11 Rady Powiatu w Gołdapi z dnia 30 czerwca 2011 r.  

w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Gołdapskiego za pierwsze półrocze oraz o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 

/projekt uchwały Rady Powiatu w załączeniu – zał. nr 14 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że od dnia 12 maja 2023 r. 

obowiązuje art. 12 ustawy z dnia 26 stycznia 2023 r. o zmianie ustaw w celu likwidowania 

zbędnych barier administracyjnych i prawnych, który uchyla art. 266 ustawy z dnia                                   

27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych, na podstawie którego Zarząd Powiatu w Gołdapi 

zobowiązany był do przedstawienia Radzie Powiatu w Gołdapi i Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Olsztynie w terminie do 31 sierpnia danego roku: informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Powiatu Gołdapskiego za pierwsze półrocze danego roku, informacji               

o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć, informacji o której mowa w art. 265 pkt 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. 

o finansach publicznych. 

 

Przewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionej uchwały Rady Powiatu. 

 

Pytanie nie zgłoszono . 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchylenia uchwały Nr IX/56/11 Rady Powiatu w Gołdapi z dnia 30 czerwca 2011 r.  

w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Gołdapskiego za pierwsze półrocze oraz o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Alicja 

Anna Iwaniuk, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, Leszek Retel, Grażyna Barbara 
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Senda, Karol Szablak, Wioletta Tomaszewska-Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, 

Stanisław Wójtowicz 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Wasilewski 

 

Ad. 10 c 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Powiatu Gołdapskiego za 2022 rok /projekt uchwały Rady Powiatu  

w załączeniu – zał. nr 15 do protokołu/. 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska poinformowała, że sprawozdanie finansowe jednostki 

samorządu terytorialnego składające się z: bilansu z wykonania budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego, łącznego bilansu obejmującego dane wynikające z bilansów samorządowych 

jednostek budżetowych, łącznego rachunku zysków i strat obejmującego dane wynikające  

z rachunków zysków i strat samorządowych jednostek budżetowych, łącznego zestawienia 

zmian w funduszu obejmującego dane wynikające z danych Samorządowych jednostek 

budżetowych, łącznej informacji dodatkowej. Sprawozdania zostały sporządzone w oparciu  

o przepisy wykonawcze i pozytywnie zaopiniowane przez Komisję Rewizyjną, Komisje Stałe 

Rady Powiatu oraz Regionalną Izbę Obrachunkową. Zarząd Powiatu, wykonując ustawowy 

obowiązek, przekazał sprawozdania organowi stanowiącemu zgodnie z art. 270 ust. 1 ustawy 

o finansach publicznych. Sprawozdanie to organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego zgodnie z art. 270 ust. 4 w/cyt. ustawy rozpatruje i zatwierdza   

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu w terminie do 30 czerwca roku 

następującego po roku budżetowym. Zasadne jest podjęcie uchwały w  sprawie rozpatrzenia  

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Powiatu Gołdapskiego za 2022 rok. 

 

Przewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 



35 

 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Gołdapskiego za 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Alicja Anna Iwaniuk, Grażyna Barbara Senda, 

Karol Szablak, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

PRZECIW (2) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Marek Kuskowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Anna Falińska, Małgorzata Marianna Kuliś, Leszek Retel, Wioletta Tomaszewska-Walc 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Wasilewski 

 

Ad. 10 d 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Gołdapi absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

za rok 2022 /projekt uchwały Rady Powiatu w załączeniu – zał. nr 16 do protokołu/. 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska poinformowała, że Zarząd Powiatu w Gołdapi, 

realizując ustawowy obowiązek, przyjął sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu 

Gołdapskiego za 2022 rok wraz z informacją o stanie mienia jednostki, podejmując Uchwałę 

Nr 299/2023 Zarządu Powiatu w Gołdapi z dnia 15 marca 2023 r. w sprawie przedstawienia 

rocznego sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Gołdapskiego za 2022 rok z wykonania 

budżetu Powiatu Gołdapskiego. Jednocześnie przedstawił je Radzie Powiatu i Regionalnej 

Izbie Obrachunkowej w Olsztynie w wymaganym terminie. Regionalna Izba Obrachunkowa  

w Olsztynie wyraziła pozytywną opinię o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Gołdapi 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 rok wraz z informacją o stanie mienia. 

Komisja Rewizyjna Rady Powiatu w Gołdapi pozytywnie rozpatrzyła sprawozdanie  

i informację o stanie mienia jednostki wraz z opinią RIO w Olsztynie o tym sprawozdaniu. 

Wydała pozytywną opinię o wykonaniu budżetu i sformułowała wniosek do Rady Powiatu  

w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Gołdapi absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

za 2022 rok. Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi został przedstawiony 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Olsztynie i otrzymał również pozytywną opinię.  
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Budżet powiatu realizowany był w sposób prawidłowy, gospodarny i oszczędny. Zrealizowano 

wiele inwestycji w tym projekty realizowane przy udziale środków unijnych.  

W trakcie roku nie stwierdzono przekroczenia planu finansowego przyjętego uchwałą Rady 

Powiatu. Zasadne jest podjęcie uchwały w  sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Gołdapi 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 

 

Przewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia Zarządowi Powiatu w Gołdapi absolutorium z tytułu wykonania budżetu  

za rok 2022. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Alicja Anna Iwaniuk, Grażyna Barbara Senda, 

Karol Szablak, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz 

PRZECIW (5) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Małgorzata Marianna Kuliś, Marek Kuskowski, 

Leszek Retel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wioletta Tomaszewska-Walc 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Wasilewski 

 

Ad. 10e 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2023 – 2039 /projekt 

uchwały Rady Powiatu w załączeniu – zał. nr 17 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że zgodnie z art. 229 ustawy                  

o finansach publicznych wartości przyjęte wieloletniej prognozie finansowej i budżecie 
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jednostki samorządu terytorialnego powinny być zgodne co najmniej w zakresie wyniku 

budżetu i związanych z nim kwot przychodów i rozchodów oraz długu jednostki samorządu 

terytorialnego. W wieloletniej prognozie finansowej oraz w wykazie przedsięwzięć urealniono 

poszczególne wartości dochodów, wydatków, przychodów, rozchodów  

oraz deficytu zgodnie z uchwałą w sprawie zmian budżetu w 2023 r.  Zaktualizowano  

dane uzupełniające. W wieloletniej prognozie finansowej oraz w wykazie przedsięwzięć 

urealniono poszczególne wartości zgodnie z uchwałą w sprawie zmian budżetu w 2023 r. 

Zaktualizowano dane uzupełniające. W załączniku nr 2 „Wykaz przedsięwzięć do WPF” 

zaktualizowano poszczególne wartości limitów w poszczególnych latach oraz wartości limitów 

zobowiązań łącznie. Zmiany głównie polegają na dostosowaniu struktury wydatków do potrzeb 

wynikających z realizacji grantu pn.”Cyfrowy Powiat”. W wyniku postępowań  

o udzielenie zamówień wygenerowano oszczędności (6 373,00 zł), które planuje                                

się wykorzystać na zakup skanera do obiegu dokumentów. Z analizy dostępnego na rynku 

sprzętu oraz wymagań użytkowanego oprogramowania, wynika, że szacunkowy koszt zakupu 

urządzenia (8 500,00 zł brutto) przekracza uzyskane oszczędności, w związku z czym 

konieczne jest zaangażowanie środków własnych, aby efektywnie, z korzyścią dla urzędu, 

wykorzystać w całości otrzymany grant. W przypadku akceptacji wniosku, udział własny 

Starostwa w kosztach grantu, będzie wynosił ok. 2% (wartość może ulec zmianie                            

po rozstrzygnięciu postępowania o udzielenie zamówienia). Wieloletnia prognoza finansowa 

odzwierciedla aktualny stan budżetu powiatu i po dokonanych zmianach Powiat Gołdapski 

spełnia warunek z art.243 ustawy o finansach publicznych. Plan dochodów zwiększył                   

się o kwotę 55 739,56 zł i po zmianach wynosi 64 554 613,91 zł. Plan wydatków zwiększył się 

o kwotę 1 500 244,24 zł i po zmianach wynosi 71 671 662,29 zł. Deficyt budżetu  

po zmianie wynosi 7 117 048,38 zł. Przychody budżetu po zmianie wynoszą 8 157 048,38 zł.  

Rozchody 1 040 000,00 zł. 

 

Przewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu. 

Pytanie nie zgłoszono . 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gołdapskiego na lata 2023–2039. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Alicja Anna Iwaniuk, Marek Kuskowski, 

Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 

Wójtowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Małgorzata Marianna Kuliś, Leszek Retel, Wioletta 

Tomaszewska-Walc 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Wasilewski 

 

Przewodnicząca Rady Pani Alicja Iwaniuk przeszła do relacji kolejnego punktu. 

Ad. 10f 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu sprawie 

zmian budżetu powiatu w roku 2023 /projekt uchwały Rady Powiatu w załączeniu – zał. nr 18 do 

protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że dochody Starostwo Powiatowe 

w Gołdapi w rozdziale 75411 „Komendy Powiatowe Państwowej Straży Pożarnej” proponuje 

się zwiększenie planu dochodów o kwotę 34 442,56 zł zgodnie z Decyzją Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 111/2023 z dnia 15 maja 2023 r. oraz Decyzją Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego nr FK 123/2023 z dnia 23 maja 2023 r. w związku ze zwiększeniem 

dotacji celowych z budżetu państwa na rok 2023. W rozdziale 75814 „Różne rozliczenia 

finansowe” proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 4 280,00 zł w związku                  

z konfliktem zbrojnym na Ukrainie Powiat Gołdapski otrzymał wsparcie na realizację                   

w okresie od 1 do 30 kwietnia 2023 r.  dodatkowych zadań oświatowych związanych                     z 

kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy. 

W rozdziale 85203 „Ośrodki wsparcia” proponuje się zwiększenie planu dochodów 

o kwotę 16 800,00 zł w związku z umieszczeniem matki z dzieckiem od 4 maja 2023 r.                 

do 25 października 2023r. w Domu dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży. Zwrotem 

kosztów za pobyt matki z małoletnim dzieckiem zostanie obciążona Gmina Banie Mazurskie.  

Powiatowy Urząd Pracy w Gołdapi w rozdziale 85333 „Powiatowy Urząd Pracy w Gołdapi” 

proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 217,00 zł w związku wynagrodzeniem 

przysługującym płatnikom za terminowe wpłaty podatku dochodowego od osób fizycznych. 

Plan dochodów budżetu powiatu zwiększa się o kwotę 55 739,56 zł. Wydatki Starostwa 
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Powiatowe w Gołdapi w rozdziale 75095 „Pozostała działalność” proponuje się zwiększenie 

planu wydatków o kwotę 2 127,00 zł jako wkład własny                       na realizację grantu z 

konkursu Grantowego Cyfrowy Powiat Oś V. Rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej 

odporności na zagrożenia - REACT-EU Działanie 5.1 Rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie 

cyfrowej odporności na zagrożenia Program Operacyjny Polska Cyfrowa na lata 2014 – 2020. 

Dotyczy projektu „Cyfrowy powiat” W rozdziale 75515 „Nieodpłatna Pomoc Prawna” 

proponuje się przesunięcia środków w ramach posiadanego planu finansowego w celu 

prawidłowej realizacji zadań. W rozdziale 75818 „Rezerwy ogólne i celowe” zgodnie z 

postanowieniami Zarządu Powiatu rozwiązuje się częściowo rezerwę celową z przeznaczeniem 

na wydatki jednostek oświatowych tj. odprawę rentową w kwocie 26 280,00 zł. Po zmianach 

rezerwa łącznie wynosi 331 420,00 zł w tym: rezerwa ogólna – 102 000,00 zł, rezerwa celowa 

– 229 420,00 zł, z tego: z przeznaczeniem na wydatki jednostek oświatowych, których 

szczegółowy podział na pozycje klasyfikacji budżetowej nie może być dokonany w okresie 

opracowywania budżetu jednostki samorządu terytorialnego            w kwocie 164 420,00 zł, na 

realizację zadań z zakresu zarządzania kryzysowego w kwocie 65 000,00 zł. W rozdziale 80195 

„Pozostała działalność” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 2 505,28 zł w 

związku z powierzeniem Miastu Suwałki zadania publicznego w zakresie nauki religii w 

pozaszkolnym punkcie katechetycznym. Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w 

Gołdapi w rozdziale 75411 „Komendy Powiatowe Państwowej Straży Pożarnej” proponuje się  

zwiększenie planu wydatków o kwotę: 1 563,00 zł. wydatek w układzie zadaniowym 2.3.1.2, 

zgodnie z Decyzją Nr FK 111/2023 z dnia                15 maja 2023 r. Wojewody Warmińsko - 

Mazurskiego. Dotacja przeznaczona na pokrycie skutków podwyżek nagród jubileuszowych 

strażakom w 2023 roku. Środki pochodzą                     z ustawy budżetowej na 2023 r. 32 879,56 

zł. wydatek w układzie zadaniowym 2.3.1.2, zgodnie z Decyzją Nr FK 123/2023 z dnia 23 maja 

2023 r. Wojewody Warmińsko – Mazurskiego. Dotacja przeznaczona na częściowe 

sfinansowanie wydatków od 01 marca 2023 r. wypłaty strażakom świadczenia za długoletnią 

służbę. Środki pochodzą z pozycji               56 rezerw celowych budżetu państwa na 2023 r. 

Poradnia Psychologiczno – Pedagogiczna              w Gołdapi w rozdziale 80195  „Pozostała 

działalność” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 790,80 zł w związku z 

otrzymanym wsparciem na realizację dodatkowych zadań oświatowych związanych z 

kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi                       i uczniami będącymi obywatelami 

Ukrainy. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie                       w Gołdapi w rozdziale 85203 

„Ośrodki wsparcia” proponuje się zwiększenie w planie wydatków o kwotę 13 925,00 zł. 

Środki będą wydatkowane na wynagrodzenia wychowawcy zatrudnionego na umowę zlecenia 
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do pracy z umieszczoną rodziną, a także na zakup środków czystości i usług pozostałych. W 

rozdziale 85218 „Powiatowe Centra Pomocy Rodzinie” proponuje się zwiększenie w planie 

wydatków o kwotę 3 200,00 w związku z przeliczeniem potrzeb na 2023 rok. Środki będą 

wydatkowane na zakup wody dla pracowników, refundację na zakup okularów korygujących 

wzrok dla pracowników, zakup nagród konkursowych, zakup materiałów i wyposażenia a także 

na zakup usług zdrowotnych. W rozdziale 85324 „Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych” proponuje się przesunięcie środków w planie finansowym z związku z 

przeliczeniem potrzeb na 2023r. W rozdziale 85508 „Rodziny zastępcze” proponuje się 

zmniejszenie planu finansowego wydatków o kwotę 3 200,00 zł, w związku z przeliczeniem 

potrzeb na 2023 rok. Zespół Szkół Zawodowych w rozdziale 80115 „Technika” proponuje się 

zwiększenie środków o kwotę 1 147 659,00 zł, 26 280,00 - pochodzące z rezerwy oświatowej 

w celu wypłaty odprawy emerytalnej dla odchodzącej pracownicy obsługi, 1 121 379,00 - na 

zabezpieczenie płatności wynagrodzeń i składek ZUS nauczycieli do końca roku budżetowego. 

W rozdziale 80117 „Branżowe szkoły I i II stopnia” proponuje się zwiększenie środków o 

kwotę 320 000,00 zł na zabezpieczenie płatności wynagrodzeń i składek ZUS nauczycieli do 

końca roku budżetowego. W rozdziale 80195 „Pozostała działalność” proponuje się 

zwiększenie środków o kwotę 3 023,90 zł w związku z otrzymanymi środkami z Funduszu 

Pomocowego                        na realizację dodatkowych zadań oświatowych związanych z 

kształceniem, wychowaniem              i opieką nad uczniami będącymi obywatelami Ukrainy. 

W rozdziale 80195 „Pozostała działalność” proponuje się przesunięcie środków w ramach 

posiadanego planu projektu „Szerokie horyzonty” w celu prawidłowej realizacji zadań. Liceum 

Ogólnokształcące                    w Gołdapi w rozdziale 80120 „Licea Ogólnokształcące” proponuje 

się zwiększenie planu wydatków o kwotę 168,40 zł w związku ze zwrotem składek z 

grupowego ubezpieczenia              na życie i przeznaczenie ich na wydatki bieżące. Powiatowy 

Urząd Pracy w Gołdapi                       w rozdziale 85333 „Powiatowy Urząd Pracy” proponuje 

się zwiększenie planu wydatków o kwotę 1 417,00 zł w związku z koniecznością 

zabezpieczenia środków na niezbędne wydatki materiały do remontów bieżących. Zespół 

Placówek Edukacyjno - Wychowawczych w Gołdapi w dziale 801 „Oświata i wychowanie” 

oraz w dziale 854 „Edukacyjna opieka wychowawcza” dokonano przeniesień w ramach 

posiadanego planu finansowego w celu prawidłowej realizacji zadań. W rozdziale 80195 

„Pozostała  działalność” proponuje                     się zwiększenie planu wydatków jednostki o 

kwotę 465,30 zł  w związku z otrzymanymi               od Ministra Finansów dodatkowymi 

środkami z Funduszu Pomocowego na dodatkowe zadania oświatowe w ramach pomocy dzieci 

ukraińskich. Środki zostaną wydatkowane                      na zakup pomocy dydaktycznych. Plan 
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wydatków budżetu powiatu zwiększa się per saldo                o kwotę 1 500 244,24 zł. Plan 

dochodów zwiększył się o kwotę 55 739,56 zł i po zmianach wynosi 64 554 613,91 zł. Plan  

wydatków zwiększył się o kwotę 1 500 244,24 zł                             i po zmianach wynosi 

71 671 662,29 zł. Deficyt budżetu po zmianie wynosi 7 117 048,38 zł.  Przychody budżetu po 

zmianie wynoszą 8 157 048,38 zł. Rozchody 1 040 000,00 zł. 

 

Przewodnicząca zapytała czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały Rady Powiatu. 

Pytanie nie zgłoszono . 

 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu powiatu w roku 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Adam Bruś, Andrzej Ciołek, Józef Dominiuk, Alicja Anna Iwaniuk, Marek Kuskowski, 

Grażyna Barbara Senda, Karol Szablak, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław 

Wójtowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Jarosław Wiktor Dzienis, Anna Falińska, Małgorzata Marianna Kuliś, Leszek Retel, Wioletta 

Tomaszewska-Walc 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Wasilewski 

 

Przewodnicząca Rady Pani Alicja Iwaniuk przeszła do relacji kolejnego punktu. 

Ad. 11 

Interpelacje Radnych nie zgłoszono.  

 

Ad. 12  

Radny Pan Marek Kuskowski zapytał czy w program inwestycji strategicznych  

dla samorządów popegeerowskich zostanie złożony wniosek na ulice Wileńską w Gołdapi. 

 



42 

 

Radny Pan Marek Kuskowski zwrócił się z prośbą o informację dotycząca ptasiej grypy  

na terenie naszego miasta.  

 

Radny Pan Marek Kuskowski zapytał dlaczego zostały opublikowanie dwa protokoły 

pokontrolne w Biuletynie Informacji Publicznej z 2020 roku.  

 

Ad. 13 

Wnioski i oświadczenia Radnych nie zgłoszono.  

 

Ad. 14 

Odpowiedzi na zgłoszone zapytania, interpelacje i wnioski Radnych nie zgłoszono.  

Ad. 15 

Odpowiedzi na zgłaszane wnioski Komisji Stałych Rady. Komisja wniosków  

nie wypracowała.  

 

Ad. 16 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska poinformowała, że w dniu wczorajszym  

na Konwencie Starostów w Giżycku Pan Wojewoda Warmińsko-Mazurski poinformował  

o nowym programie, w którym jako powiat będziemy mogli skorzystać i złożyć dwa wnioski. 

Jeden do kwoty 2 000 000,00 zł, drugi do kwoty  8 000 000,00 zł. 

 

Radna Pani Wioletta Tomaszewska-Walc zwróciła się z zapytanie do Pani Starosty dotyczącym 

dofinansowania. Radna Pani Wioletta Tomaszewska-Walc zapytała czy jest  

to dofinansowanie do 2000 000,00 zł a drugie do 8000 000,00 zł. 

 

Starosta Pani Marianna Marzanna Wardziejewska odpowiedziała, że jeszcze nie wiemy 

ponieważ powyższa informacja została przekazana ogólnie. Starosta Pani Marzanna 

Wardziejewska dodała, że nie posiada informacji czy na dany powiat będzie limit.  

 

Radna Pani Wioletta Tomaszewska-Walc zapytała czy do dwóch, czy do ośmiu, będziemy 

starać się o wszystko. 

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska odpowiedziała, że mamy spotkanie w tej sprawie  

w następnym tygodniu. 
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Radna Pani Wioletta Tomaszewska-Walc zapytała czy nie możemy się starać o całą pulę. 

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska odpowiedziała, że jeżeli będzie taka możliwość jak 

najbardziej. Dodała, że trzeba zauważyć, ze to jest dofinansowanie 98% do 2%. i jesteśmy jak 

najbardziej za takim dofinasowanie. 

 

Radna Pani Wioletta Tomaszewska-Walc dodała, że jeśli jest powiedziane, że to do dwóch albo 

do ośmiu to możemy się starać o dwa i o osiem. Radna Pani Wioletta Tomaszewska-Walc 

poinformowała, że powinniśmy starać się o 100% a nie o 50% w zależności od tego kto co 

podpowie. 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska odpowiedziała, że jeżeli będzie taka możliwość to jak 

najbardziej.  

 

Radny Pan Marek Kuskowski poruszył kwestię dotyczącą ulicy Wileńskiej oraz zapytał,  

czy dostanie informację o ptasiej grypie i czy zarząd zauważył ten problem przez ostatnie  

dwa miesiące.  

 

Starosta Pani Marzanna Wardziejewska odpowiedziała, że Zarząd ma informacje w tym 

zakresie natomiast dostanie Pan odpowiedź na piśmie. Natomiast jeżeli chodzi o nasze 

priorytety należy pamiętać, że czeka droga Linowo- Przerośl i gmina Dubeninki.  

Radni, którzy byli na spotkaniu wiedzą jakie są oczekiwania tej gminy.  

 

Ad. 17 

Wolne wniosków nie zgłoszono.  

 

Ad. 18 

Głosu wolnego nie zgłoszono.  

 

Ad. 19 

Przewodnicząca Rady Pani Alicja Iwaniuk podziękowała Radnym za pracę. Zamknęła obrady 

LXIX (69) Sesji Rady Powiatu. 
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Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się 44 stron kolejno ponumerowanych.                   

Przewodnicząca Rady                                                                                                                             

 Powiatu w Gołdapi  

 

           Alicja Anna Iwaniuk 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: Monika Bruszewska, 28.07.2023 r.  


